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Konya’ya Çinli gelin Beyinlerimiz göçüyor!

CHP Konya İl Sekreteri Ferhan Ervural ile İsmail Metin Kara-
kuş’un oğulları İşadamı Necdet Emir ve Çinli Jıanlan Song 
ile Qıngsheng Qın kızları Öğretmen Yanxin kıyılan nikâh ve 

düğünle dünya evine girdiler.  
n HABERİ SAYFA 4'TE

Yükseköğretim mezunlarının beyin göçü oranı 2015 yılında 
yüzde 1,6 iken, 2023 yılında yüzde 2,0 oldu. 2023 yılında 
yükseköğretim mezunu kadınların beyin göçü oranı yüzde 

1,6, erkeklerin beyin göçü oranı ise yüzde 2,4 olarak gerçek-
leşti.  n HABERİ SAYFA 3'TE

Tabiatla içiçe
öğrenecekler

Ticaret Bakanlığı, konut 
kredisi faiz oranında düşüş 
olacağı haberleri üzerine 
ilan fiyatlarını yükselten 
emlak işletmelerine yönelik 
incelemelerini sürdürüyor. 
Mevzuata uymayanlara ise 
ceza yolda. 
n HABERİ SAYFA 5'TE

Karatay Tabiat Mektebi’nde 
yeni eğitim dönemi başladı. 
Bu dönem ilçedeki 7 bin 
823 ilkokul 2. sınıf öğrencisi, 
haftada 4 gün boyunca farklı 
atölyede tarım, hayvancı-
lık, sıfır atık, çevre ve daha 
birçok uygulamalı eğitimler 
alacak.
n HABERİ SAYFA 9'DA

35 kilometre 
yol yapıldı

Fırsatçılar
inceleniyor!

Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, Bahçeşehir 
ve Yaylapınar Mahallelerin-
de son iki yılda toplam 35 
km yol açtıklarını ve 250 bin 
m² sathi kaplama yaptıkları-
nı söyledi.  
n HABERİ SAYFA 4'TE

Konya Büyükşehir Belediyesi, Türk İşbirliği ve Koordinasyon Ajansı Başkanlığı (TİKA) iş 
birliğinde Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nde (KKTC) görevli itfaiye personeline Acil Durum ve 
Afet Müdahale Eğitimleri Programı (ADAMEP) kapsamında “Temel İtfaiye Er Eğitimi” verildi. 

n HABERİ SAYFA 2'DE

Konya itfaiyesi sınırları astı 

Hikayeler farklı 
heyecanlar aynı

İSRAİL İNSANLIĞA 
İHANET EDİYOR!

Kanada’da düzenlenen 6. Kentsel Ekonomi 
Forumu’na katılan Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, İsrail’in Gazze’de 

on binlerce masum insanı katlederken, tarihi ve 
kültürel mirası da yok ederek insanlığa ihanet 

ettiğini söyledi.  n HABERİ SAYFA 10'DA

BM’DE TÜRKİYE 
RÜZGARI ESTİ

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Birleşmiş Milletler 
79. Genel Kurulu'na katılmak için gittiği Amerika 
Birleşik Devletleri (ABD)’de Almanya, İtalya, İran, 
Sırbistan, Ukrayna, Yunanistan ve Ermenistan'ın 
da aralarında bulunduğu çok sayıda ülke lideriy-

le bir araya geldi.    n HABERİ SAYFA 10'DA

PANCAR SADECE 
ŞEKER DEĞİLDİR! 

Ziraat Yüksek Mühendisi Celil Çalış, üreticile-
rin ve şeker sanayisinin kazanan taraf olmasını 
istedi. Çalış, şeker pancarının ülke ekonomi-
sine katkılarına da dikkat çekerek, sürdürüle-
bilir bir tarım için stratejik adımların önemine 

değindiu.  n HABERİ SAYFA 2'DE

03 05 09Sanayide yeşil 
dönüşüm önemli

Kavga ettiler, aynı 
bıçakla yaralandılar

Konya’da başlıyor, 
Sivas’ta bitiyor

2024 Mahalli İdareler Seçimleri’nde mahallelerinde muhtarlığa aday olup ipi 
göğüsleyen kadın muhtarlar, aynı gurur ve heyecanla çalışmalar yürütüyor

ÇALIŞTILAR KAZANDILAR
KMahallelerine hizmet etmek amacıyla 

2024 Mahalli İdareler Seçimleri’nde aday 
olan 10 kadın, seçim maratonunu kendi 
mahallelerinde zaferle tamamladı. Kadın 

muhtarlar, mahallelerinin ihtiyaçlarına göre 
projelerle vatandaşın ihtiyaçlarına bir dö-
nem boyunca cevap vermeye çalışacak

GURUR VE HEYECAN VAR 
‘Kadın isterse’ düsturu ve erkeğin olduğu her 
alanda kadının da olması gerektiği inancıyla 
muhtarlık koltuğuna oturan kadınlar, bu vas-
fın hakkını vermek için çalışacak. Hikayeleri 
ve projeleri farklı olsa da kadın muhtarların 

taşıdıkları gurur ve heyecan aynı. 
n HABERİ SAYFA 6 ve7’DE
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Konya Büyükşehir Belediye-
si, Türk İşbirliği ve Koordinasyon 
Ajansı Başkanlığı (TİKA) iş birli-
ğinde Kuzey Kıbrıs Türk Cumhu-
riyeti’nde (KKTC) görevli itfaiye 
personeline Acil Durum ve Afet 
Müdahale Eğitimleri Programı 
(ADAMEP) kapsamında “Temel 
İtfaiye Er Eğitimi” verildi. Temel 
İtfaiye Er Eğitimi programı kap-
samında Kuzey Kıbrıs Türk Cum-
huriyeti’nin muhtelif bölgelerinde 
hizmet veren itfaiye teşkilatında 
görevli 30 kişilik itfaiye personeli-
ne; Yanma-Yangın Bilgisi, İş Sağlı-
ğı ve Güvenliği, Kişisel Koruyucu 

Donanımlar, Söndürme Maddeleri 
ve Ekipmanları, Yangına Müdaha-
le Esasları, Temel İlkyardım Bilgisi, 
Kurtarma Ekipmanları ve Kullanım 
Teknikleri, Trafik Kazalarına Mü-
dahale, Yangın Önleme Tedbirleri, 
Olay Yeri Yönetimi ve Belediyeler-
de Afet Yönetimi  konularında teo-
rik ve uygulamalı eğitim verildi.

Eğitimlerin sonunda uzman 
eğitmenlerin gözetiminde bir tat-
bikat gerçekleştirildi. Ayrıca eğitim 
boyunca KKTC’de bulunan Gazi-
mağusa ve Lefkoşa İtfaiye Birim-
lerine teknik bir inceleme ziyareti 
gerçekleştirildi.

KKTC’ DE KAMU KURUMLARINA 
YÖNELİK PROJELER DEVAM EDECEK

Konya Büyükşehir İtfaiyesi, 
TİKA ile afet ve acil durumlar karşı-
sında iş birliği yapılan ülkelerin in-
san kaynağı kapasitesini artırmayı 
amaçlayan ADAMEP kapsamında 
farklı meslek gruplarına yönelik 
teorik ve uygulamalı eğitimlere de-
vam etmeyi planlıyor.
“HER BİR İTFAİYECİ, BİR KAHRAMAN”

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriye-
ti Polis Genel Müdür 2. Yardımcısı 
Kaan Resa Saçar, her itfaiyecinin 
bir kahraman olduğunu, eğitimde 
gördükleri konuların itfaiyecilere 

çok fayda sağlayacağını ve yaptık-
ları onurlu görevi kolaylaştıracağını 
belirtti. Gerçekleştirilen eğitim için 
TİKA Başkanlığı ve Konya Büyük-
şehir Belediyesi İtfaiye Dairesi Baş-
kanlığına teşekkür eden Saçar, Polis 
Genel Müdürlüğü olarak TİKA ile iş 
birliğinin devam etmesini istedikle-
rini de ifade etti. TİKA Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti Koordinatörü 
Havva Pınar Özcan Küçükçavuş ise 
TİKA’nın Kuzey Kıbrıs Türk Cum-
huriyeti’nde kamu kurumlarının 
kapasitesinin geliştirilmesi ve iki 
ülke arası iş birliğinin artırılmasına 
yönelik projelere büyük önem ver-

diğini belirtti.
SERTİFİKALAR 

TÖRENLE TAKDİM EDİLDİ
Teorik-Uygulamalı eğitimleri 

ve eğitim sonu tatbikatını başarıy-
la tamamlayan KKTC Cumhuriyeti 
itfaiye personellerine Lefkoşa’da 
düzenlenen törenle sertifikaları 
takdim edildi. Sertifika törenine, 
İtfaiye Şube Müdürü Ramadan 
Gürpınar, TİKA KKTC Koordina-

törü Havva Pınar Özcan 
Küçükçavuş ve Konya 
Büyükşehir Belediye-
si İtfaiye Dairesi Şube 
Müdürü Latif Erdoğan 

katıldı.
KONYA İTFAİYESİ ULUSLARARASI 

EĞİTİMLERE SON HIZ DEVAM 
EDİYOR

Konya Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiyesi daha önce de Özbekistan, 
Karadağ, Tacikistan, Libya, Gam-
biya, Filistin, Gürcistan, Bangladeş 
ülkelerine eğitim vermişti.  

Konya Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiyesi yaptığı başarılı çalışma-
larla hem ülke içinde hem de ülke 
dışında, bilgi ve tecrübesiyle model 
olmaya devam ediyor. 
n HABER MERKEZİ

Ziraat Yüksek Mühendisi Celil Çalış, üreticilerin ve şeker sanayisinin kazanan taraf olmasını istedi. Çalış, şeker panca-
rının ülke ekonomisine katkılarına da dikkat çekerek, sürdürülebilir bir tarım için stratejik adımların önemine değindi

Şeker pancarında üretici kazansın
Yaklaşık 5-6 aylık yoğun tarımın, 

emeğin ve yüksek maliyetli masraf-
ların yapıldığı üretim sürecinin so-
nuna gelindi. Bu noktada şeker pan-
carı ile ilgili açıklamalarda bulunan 
Ziraat Yüksek Mühendisi Celil Çalış, 
“Sonuçta her işte olduğu gibi kaza-
nanlar olacak, biz kazananın üretici 
ve şeker sanayisi olması tarafında-
yız. Çoğu zaman olduğu gibi aldım, 
sattım, şunu kazandım, yerine emek 
ve yatırımın kazanmasını istiyoruz” 
dedi. Celil Çalış ayrıca şeker panca-
rının ülkeye olan katkılarından da 
bahsetti. 

ŞEKER PANCARI 
SADECE ŞEKER DEĞİL 

Şeker pancarının, üreticilerin 
hem gelirini artıran hem de istihdam 
sağlayan bir bitki olduğunu aktaran 
Celil Çalış, şeker pancarının; tarıma 
sağladığı yüksek katma değer, yan 
ürünlerinin hayvan yemi olma ve 
tarımda sağladığı istihdam özelliğiy-
le üretim bölgesinden kente göçün 
hızını kesen, üreticiye ve ülkeye en 
faydalı bir bitki olduğuna dikkat çek-
ti. Celil Çalış, şeker pancarının sade-
ce şeker olmadığının da altını çizdi. 
Ege – Batı Karadeniz – Doğu Kara-
deniz – Akdeniz ve Güneydoğu böl-
geleri haricinde kalan bütün sulanır 
alanlarında tarımı yapılan şeker pan-
carının, Anadolu’nun vazgeçilmez 
en önemli bitkisi olduğunu dile geti-
ren Celil Çalış, gece gündüz sıcaklık 
farkının şeker kalitesine (polar) direk 
etkisi ile Orta Anadolu’nun alterna-
tifsiz bir üretim bölgesi olduğunu 
aktardı. Şeker pancarının, iyi bakımlı 
bir tarla bıraktığından kendisinden 
sonra yetiştirilecek ürünlerde verim 
artışı sağladığına da işaret eden Celil 
Çalış, “Nitekim bu verim artışı buğ-
dayda yüzde 20’ye kadar yükseldiği 
görülüyor. Bir dekarının fotosentez 
yoluyla havaya verdiği oksijen, 6 
kişinin bir yılda tükettiği oksijene 
eşdeğer olup, aynı orman alanın-
dan 3 kat fazla oksijen üretmesi ile 
çevre dostu endüstri bitkisidir. Sağ-
ladığı katma değerle, gayri safi milli 
hâsılaya 3 milyar dolar şeker değeri, 
200 milyon dolar melas değeri, 200 
milyon dolar küspe değeri olmak 
üzere yaklaşık 3,5 milyar dolar sa-
nayi değeri katkı sağlar. 1 dekarında 
yaklaşık 10 işgücü istihdam sağlar.  
Toplam şeker pancarı için fabrikalar 
tarafından çiftçiye ödenen para yak-
laşık 1,5 milyar dolar, çiftçinin şeker 
pancarı için giderler toplamı 1 mil-
yar dolardır” diye konuştu. 

YETERİ KADAR ÜRETİM 
YAPILMAMASI TEHDİT İÇEREBİLİR 

Şeker pancarı üretiminde 1998 
yılından sonra kota sisteminin uy-
gulanmaya başlandığını anımsatan 
Celil Çalış, şeker pancarı ve şeker 
politikasının 2001 yılında yürürlüğe 
giren 4634 sayılı Şeker Kanunu ile 
düzenlendiğini kaydetti. Çalış, “Üre-
timde kota uygulaması bu kanunla 
da sürdürülüyor ve üretim yazılı 

sözleşme hükümlerine göre yapılı-
yor. Şeker Kanunu`nun 3. madde-
sine göre; “Şeker üretimi ve arzında 
istikrarı sağlamak amacıyla pazarla-
nacak şeker miktarı, sakaroz kökenli 
ve diğer şekerler için ayrı ayrı olmak 
üzere şeker türlerine göre, gerekti-
ğinde dönemsel olarak kotalar ile be-
lirlenir. Nişasta kökenli şekerler için 
belirlenecek toplam A kotası, ülke 
toplam A kotasının yüzde 10`unu 
geçemez. Bakanlar Kurulu bu ora-
nı, Kurumun görüşünü alarak yüz-
de 50`sine kadar artırmaya, yüzde 
50`sine kadar eksiltmeye yetkilidir”. 
Mevcut Kanun kapsamında faaliyet 
gösteren tüm şeker şirketleri, Şeker 
Kurulunca kendilerine tahsis edilen 
kotalara göre üretim programı yapı-
yor. Son 10 yıllık dönemde Bakanlar 
Kurulu NBŞ kotasını yüzde 25-50 
oranında artırmıştı. Mevcut kanun-
da bile AB ortalamalarının çok üze-
rinde üretim kotası verilen NBŞ l̀e-
rin kotasının daha da artırılmasının 
pancar şekeri sanayi ve pancar üre-
ticilerini olumsuz yönde etkilemek-
tedir. NBŞ kotası 2019-2020 üretim 
sezonunda yüzde 50 azaltıldı. Buna 
göre ülke toplam A kotasının yüzde 
5’inden, yüzde 2,5’ine düşürülerek 
67.500 ton olarak belirlendi. Şeker 
pancarında yeterli üretim imkânı ve 
ortada net kaliteli üretim vardır. NBŞ 
kotalarının 2023 yılında olduğu gibi 
2024 yılında da 2020 yılında belirle-
nen oranda devam edecek olup, şe-
ker pancarı üretimi ve şeker sanayii 
açısından doğru bir karardır.  Ancak 
2 milyon 632 bin ton şeker üretimi 
yapamazsak NBŞ kotası ve ithalat 
sopası tehdit olarak bekliyor. 2023 
yılında rekor şeker pancarı üretimi 
ve elde edilen rekor şeker üretimi 
kadar olmasa da 2024 yılında da 
yeterli şeker pancarı üretimi sonrası 
şeker üretilecektir” şeklinde konuş-
tu. 
ŞEKER PANCARI KONYA OVASI’NIN 

ENDEMİK BİR BİTKİSİ 
Türkiye’de 2000 yılında 18 mil-

yon 759 bin ton olan şeker pancarı 
üretiminin 2016 yılında 14 milyon 
tona gerilediğini açıklayan Çalış, 
2019 yılında 16 milyon tona yük-
seltildiğini kaydetti. 2020 yılında 23 
milyon ton ile Cumhuriyet tarihinin 
üretim rekoruna ulaşıldığını anlatan 
Çalış, 2023 yılında Cumhuriyetin 
100. yılında rekorun yenilendiğini, 
25 milyon 200 ton şeker panca-
rı üretildiğini söyledi. Çalış, “Buna 
karşılık aynı dönemde hektar başına 
verim 45,9 tondan 68,5 tona yük-
seldi. Ülkemizde Şeker Pancarı üre-
ticisi çiftçi aile sayısı 450 binden 130 
binlere düştü. Bunun sebebi sadece 
göç veya başka istihdam alanlarının 
oluşturulması değil, üretim ve kar-
lılık anlamında Pankobirlik’in yoğun 
çabasına rağmen, şeker pancarı üre-
ticisinin rekabet şartlarının zorlaştı-
rılmasıdır. Ayrıca günümüz koşulla-
rında teknoloji üretimde önemli yer 

almış, makinalı tarım yaygınlaşmış, 
insan iş gücü azaldı. Türkiye`de 
şeker pancarı üretimi 2023 yılında 
380 bin hektar alanda yaklaşık 25,2 
milyon ton şeker pancarı üretimi 
gerçekleşmiş olup hedeflenen 2,7 
milyon ton şeker üretimi hedefle-
nirken 600-650 bin ton şeker fazla 
üretildi. 380 bin hektar Şeker pan-
carı üretim alanından 50 bin hektar 
Konya Şeker, 35 bin hektar Ilgın+E-
reğli hinterlandında olup, Ayrıca 
Konya üretim alanlarında diğer özel 
şeker fabrikalarına 15 bin hektar şe-
ker pancarı ekimi gerçekleştiriyor. 
Türkiye ekiliş alanının bölge şeker 
fabrikaları yüzde 25, başka şeker 
fabrikalarına yüzde 5 olmak üzere 
yüzde 30 ’unu oluşturuyor. Buna 
karşılık Şeker pancarı üretiminin 
yüzde 35‘ini, şeker üretiminin yüz-
de 40’ını Konya bölgesinden karşıla-
nıyor. Şeker pancarı verimi Türkiye 
ortalaması dekara 5,4 ton iken Kon-
ya bölgesinde 7 tondur. Kalite olarak 
Türkiye ortalaması 15.5 polar iken, 
Konya bölgesi 17 polardır. Bu de-
ğerlendirmeler gösteriyor ki; Şeker 
pancarı, Konya Ovası’nın endemik 
bir bitkisidir” diye kaydetti. 

TEHDİT OLUŞMAMASI VERİMİ 
ATTIRIR 

Konya’nın, şeker pancarı üretim 
alanları özelleşen şeker fabrikala-
rının sözleşmeli üretim kıskacına 
girdiğini belirten Çalış, bölgesinde 
bulunan 4 şeker fabrikasının ya-
nında üretimin diğer fabrikalara 
kaymaya devam ettiğini ifade etti. 
2023 yılında Konya bölgesinde üre-
tilen şeker pancarlarından yaklaşık 
1milyon 500 bin tonun diğer fabri-
kalarda işlem gördüğünü açıklayan 
Çalış, “2024 yılında alınan önlem-
lerle Konya bölgesinde üretilen şe-
ker pancarlarının diğer bölgelerdeki 
şeker fabrikalarına taşınarak işlen-
mesi bir miktar azalma beklense 
de yine de azımsanmayacak bir 
miktar şeker pancarı Konya ovasın-
da üretilip, diğer bölgelerdeki şeker 
fabrikalarında işlenecek. Bu miktar 
şeker pancarının taşıma maliyetini 
düşünürsek maliyete etkisi görüle-
cek. Ayrıca bölgemizde yaşanan su 
sıkıntısı göze alındığında başka böl-
gelerin şeker fabrikalarına üretilen 
şeker pancarının bölgemizin gayri 
safi hasılasına ve sanayisine verdiği 

zararın telafisini bölgemizi yöneten-
lerin ve temsil edenlerin düşünmesi 
gereken bir konu ve sonuç oldu-
ğunu düşünüyorum. Diğer şeker 
fabrikalarına şeker pancarı üretimi 
bölgemizde yapılmaması gerektiği 
halde yapılacaksa, bölge şeker fab-
rikaları ve Pankobirlik denetiminde 
yapılması gerekiyor. Ortada gezen 
fahiş fiyat ve birçok müdahil firma 
ve şahısların yanlış veya art niyetli 
tutumu ile üreticilerimizin bir yıl-
lık emeği, göz nuru ortada telef ol-
makta ve canı yanıyor. 2020 yılında 
rekor şeker pancarı üretimi sonrası 
elde edilen karlılığın alternatif ürün-
lere göre azalması, özellikle özel 
şeker fabrikaları başta olmak üzere 
nakliye, fire gibi üreticiyi zorda bı-
rakan yaklaşımlar üreticinin şeker 
pancarından uzaklaşmasına neden 
oldu. 2021 yılında ekiliş alanında 
yüzde 15’lik bir azalış oldu.  2021 yı-
lında 300 bin hektar ekiliş alanından 
17 milyon ton şeker pancarı üretimi, 
2,5 milyon ton şeker üretimi ger-
çekleşti 2022 yılında 298 bin hektar 
alanda 18 milyon ton şeker pancarı 
üretimi, 2.5 milyon ton şeker üreti-
mi gerçekleşti. 2023 yılında 380 bin 
hektar alanda 25.2 milyon tok şeker 
pancarı, 3.33 milyon ton şeker üre-
timi gerçekleşti. 2024 yılında ekiliş 
alanı 2023 yılına göre azalarak 340 
bin hektarda üretim gerçekleşti ve 
22.5 milyon ton şeker pancarı 3.2 
milyon ton şeker üretimi tahmin 
edilmektedir. 2024 yılında ekiliş ala-
nı düşmesine rağmen iklim koşul-
ları, hastalık zararlıların popülasyon 
üzeri tehdit oluşturmaması verim 
artışını sağlayacaktır” ifadelerine 
yer verdi. 

ÇİFTÇİNİN ALIN TERİNİN KARŞILIK 
BULMASI GEREKİYOR 

Şeker pancarının kolay yetiş-
tirilen bir ürün olmadığına dikkat 
çeken Çalış, “Çiftçi pancarı bin bir 
meşakkatle yetiştiriyor. Şeker pan-
carı sökümü sonrası tarla seçimiyle 
başlayan hazırlık çalışmaları so-
nucunda nisan döneminde ekimi 
yapılıyor. Sonra da 6 ay boyunca 
yoğun tarım ve ilgiyle yetiştiriliyor. 
Çiftçinin bu emeği ve alın terinin 
doğru değerlendirilmesi ve karşılık 
bulması gerekir. 2022 yılında Şeker 
pancarı fiyatı 16 polar şeker pancarı 
1450 TL/Ton dan işlem görmüş, her 

polar artışı ton başına 87.5 TL ar-
tış uygulandı. Açıklanan fiyatlar ve 
üretime olumlu etki yapan iklim ko-
şulları şeker pancarı üreticisinin mo-
tivasyonu arttırıldı. Yansıması 2023 
yılında Cumhuriyet tarihinin rekor 
ekiliş alanı, şeker pancarı ve şeker 
üretimi gerçekleşerek, 2023 yılında 
380 bin hektar alanda yaklaşık 25,2 
milyon ton şeker pancarı üretimi 
gerçekleşmiş olup hedeflenen 2,7 
milyon ton şeker üretimi hedefle-
nirken 600-650 bin ton şeker fazla 
üretildi. 2023 yılında 16 polar şeker 
pancarı 1750 TL/Ton + 105 TL kota 
tamamlama bedeli ile 1850 TL/Ton 
dan işlem görmüş, her polar artışına 
ton başına 105 TL artış uygulandı” 
diye konuştu. 

KOOPERATİFLERİN ZARARLARINI 
KİM KARŞILAYACAK? 

“2024 yılı için 24 Eylül 2024 
günü Türk Şeker tarafından açık-
lanan 16 polar şeker pancarı 2262 
TL/Ton +113 TL kota tamamlama 
bedeli ile 2375 TL/ Ton işlem de-
ğeri, her polara 141 TL/Ton artış 
uygulanacaktır” diyen Çalış, açık-
lanan fiyatların beklenen düzeyde 
olup sürdürülebilir üretim ve şeker 
pancarı üreticisi için memnuniyet 
verici olduğunu söyledi. Diğer tar-
la bitkilerinde istenilen karlılık elde 
edilemediğinden 2025 yılında şeker 
pancarı ekimi için ciddi talep ve ar-
tış olacağının öngörüldüğünü be-
lirten Çalış, “Aynı dönemde gübre, 
tohum, mazot, zirai ilaç ve elektrik 
fiyatlarına gelen artışlar üreticinin 
maliyet yükünü arttı. Yaptığımız 
hesaplamalara göre önceki yıllarda 
şeker pancarı üretimindeki toplam 
masrafların yarısı enerji giderlerini 
oluşturmaktayken mazot, gübre to-
hum, ilaç enerjiyle yarışır hale gel-
di. Enerjimi ucuzladı, diğer giderler 
mi çok arttı başka bir başlık açılarak 
tartışılması gereken konu ancak kı-
sacası enerji ucuzlamadı diğer gir-
dilerde maliyet çok yükseldi bunu 
hep birlikte yaşıyoruz. Çiftçinin 
pancar bedellerini karşılayacak olan 
şeker fabrikalarıdır. Şeker fabrikala-
rı ürettikleri şekerden kazanmaları 
gerekir ki çiftçinin ihtiyacını yeterli 
ve zamanında karşılayabilsin. Hem 
şeker pancarı üretiminde hem de 
şeker fiyatlarında istikrar ve sür-
dürülebilirliğin sağlanması gerekir. 

Üretici merkezli tüketici korumalı 
yaklaşımımızda elbette sanayici-
nin de karlılığı ve sürdürülebilir bir 
üretim yapmasını sağlayacak gelir 
gider dengesinin ve dahi karlılığının 
sağlanması gerekir. Şeker fabrikaları 
karlılığı sağlayamazsa ne olur? Türk 
Şeker görev zararı yazabilir. Özel 
sektör ben oynamıyorum diyebilir. 
Kooperatiflerin zararını kim karşı-
layacak?  Onlar bu işi nasıl devam 
ettirecek? Tabi ki üretici zarar ede-
cek, üreticinin geleceğine yazılacak” 
dedi. 

TÜKETİCİYİ KORUMAK ÜRETİCİYİ 
KORUMAKTAN GEÇER 

Tüketiciyi korumanın, üreticiyi 
korumaktan geçtiğinin daima göz 
önünde bulundurulması gerektiğini 
vurgulayan Çalış, son olarak şunları 
kaydetti: “Arz güvenliğinin olmadığı 
bir ortamda tüketicinin korunma-
sından ve gıda güvenliğinden bah-
sedilmesi işin edebi yanıdır. Şeker 
üzerinden işlem yapan imalat sana-
yisi 2021-2022 yılında tedarikte çok 
ciddi sıkıntı yaşamıştır. Bu sıkıntının 
sebebi sadece 20221 yılında 100 
bin ton eksik üretilen şeker değil 
elbet. Yüksek enflasyon ve dalgalı 
fiyat politikasında ortaya çıkan fahiş 
fiyatların zorladığı imalat sektörünü 
fiyatlardan çok tedarik zorluğu ca-
nından bezdirdi desek abartmış ol-
mayız. İmalat sektörünün en önemli 
sıkıntısı Türk Şekerin açıkladığı fi-
yatlardan şeker alabilmek. Maliyet 
yüksekse de isyan yok, Türk Şeker 
ticarete konu fiyat ile imalat sektö-
rü ve tüketicinin karşısına çıkmalı. 
TMO’nun un ve yem sektöründe-
ki uyguladığı sübvanse benzeri bir 
destekleme uygulanabilir, uygula-
namıyorsa da Türk Şeker piyasada 
alım satım yapılacak fiyatları açıkla-
malıdır. Hem Türk Şeker, hem Koo-
peratif Fabrikaları, hemde özel şeker 
fabrikalarını açıklanan fiyatlar bağla-
malıdır. Ancak 2023 yılında üretim 
yapıldıktan sonra Türk şekerin yap-
tığı fiyat indirimi özellikle kooperatif 
fabrikaları olmak üzere özel şeker 
fabrikalarını da zorda bırakmış kar-
lılığını ve gelecek planlarını olumsuz 
etkilemiştir. Tüm bu sebeplerle tü-
keticiyi ve üreticiyi koruma rolünün 
dengelenmesi ve psikolojik sınırların 
ötesinde gerçekçi yaklaşımlar ortaya 
koymamız gerekir. Şeker pancarı, 
Tarım Orman Bakanlığı’nda ta-
rımsal üretim, Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı’nda sanayi ürünü, Tica-
ret Bakanlığı’nda ticaret ve iktisat, 
Sağlık Bakanlığı’nda da halk sağlığı 
açısından ciddiyet ve hassasiyetle 
ele alınmalıdır. Gelecek nesillere 
kullanılabilir toprak ve su kaynağı 
bırakmanın yanında sağlıklı besin 
tüketimi alışkanlıkları bırakılmalıdır. 
Çevre ile birlikte ‘Gıda Güvenliği’nin 
Milli Eğitim Bakanlığı’nca da tüm 
eğitim kurumlarında temel ders ola-
rak müfredata alınmasında geç bile 
kaldık.” n TUBA KAYA

Konya itfaiyesinden KKTC itfaiyesine eğitim

Celil Çalış
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Selçuklu Belediyesi’nde görev 
yapan birim müdürlerine “Kadına 
Yönelik Şiddetle Mücadele, Erken 
Yaşta Evlilik ve Zorla Evlilik” konu-
larında eğitim verildi.

Selçuklu Belediyesi tarafından 
birim müdürlerine kadına yönelik 
şiddetle mücadele konusunda far-
kındalık oluşturmak amacıyla eği-
tim semineri düzenlendi. Konya 
Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdür-
lüğü’ne bağlı Konya Şiddet Önle-
me ve İzleme Merkezi Müdürlü-
ğü’nde görevli Sosyal Çalışmacı 
Sümeyya Karakaplan ve Sosyal 

Çalışmacı Mine Arıcı Yıldırım ta-
rafından Selçuklu Belediyesi yöne-
ticilerine “Kadına Yönelik Şiddet, 
Erken Yaşta Evlilik ve Zorla Evlilik” 

konuları ile ilgili bilgilendirmeler 
yapıldı. 

Eğitimde yöneticilere kadına 
yönelik şiddet türleri, şiddet mağ-

duruna yönelik koruyucu tedbirler, 
şiddet uygulayana yönelik önle-
yici tedbirler, mağdur destek sis-
temleri hakkında detaylı bilgiler 

verildi. Seminerde Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakanlığı Alo 183 Sos-
yal Destek Hattı, Kadın Destek 
Uygulaması (KADES) ve Alo 112 

Acil Çağrı Merkezi üzerinden şid-
det görenlerin ya da şiddete tanık 
olanların şiddete sessiz kalmamak 
adına başvuru yapabilecekleri de 
hatırlatıldı. Eğitimde KADES uy-
gulamasının aile içi ve kadına yö-
nelik şiddet olaylarını önlemek için 
geliştirilmiş resmi bir uygulama 
olduğu da hatırlatılarak bütün ka-
dınların KADES uygulamasını cep 
telefonlarına indirilmesi tavsiye-
sinde de bulunuldu.

Seminer, katılımcıların soru-
larının cevaplandırılması ile sona 
erdi.  n HABER MERKEZİ 

Konya Sanayi Odası (KSO) 
tarafından düzenlenen 3. Sa-
nayide Yeşil Dönüşüm ve Sür-
dürülebilirlik Zirvesi'nde, sana-
yide yeşil dönüşüm süreci ele 
alındı. Organize Sanayi Bölge-
leri Üst Kuruluşu (OSBÜK) Baş-
kanı Memiş Kütükcü, Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı himayesinde, Ekono-
mi Gazetesi işbirliğiyle Selçuk-
lu Kongre Merkezi'nde düzenle-
nen zirvenin Türk Sanayisinin 
Yeşil Dönüşümü oturumunda 
konuştu. OSBÜK'ün yeşil dö-
nüşüme büyük önem verdiğini 
söyleyen Kütükcü, sanayinin 
yeşil dönüşümünde OSBÜK'ün 
önemli bir rehber olması için 
gayret gösterdiklerini dile ge-
tirdi. Kütükcü, şöyle devam 
etti: "Yeşil dönüşüm ülkemizde 
ağırlığını her an her gün daha 
çok hissettirerek gelmekte olan 
ve önümüzdeki dönemde en çok 
konuşmak zorunda kalacağı-
mız, gündemimizi en çok meş-
gul edecek alan olarak kendini 
her gün daha fazla hissettiriyor. 
Biz de OSBÜK'te öncelikle ku-
rumsal olarak Yeşim Dönüşüm 
ve Sürdürülebilirlik Merkezi 
kurduk ve bu merkez sayesinde 
organize sanayi bölgelerimize 
rehberlik etmek istiyoruz. Bu 
merkezimizi üniversite hocala-
rımızla birlikte bir stratejik plan 
oluşturarak önümüzdeki döne-
mi inşa etmek üzere hazırlıyo-
ruz. Kurumsal olarak OSBÜK'te 
bu çalışmaları yürütüyoruz ama 
'Bu çalışmalar bitsin de ondan 
sonra organize sanayi bölgele-
rimizde çalışmaya başlayalım' 
demiyoruz. Aynı zamanda or-
ganize sanayi bölgelerimizde 
de bu çalışmalarımız yoğun ola-
rak devam ediyor."

Türkiye'de 403 organize 
sanayi bölgesi (OSB) olduğu-
na işaret eden Kütükcü, "Ar-
tık Türkiye'de organize sanayi 
bölgesi olmayan ilimiz kalma-

dı. Bütün illerimizde organi-
ze sanayi bölgemiz oluştu. Bu 
organize sanayi bölgelerimizin 
282'si işletmeye geçmiş du-
rumda. Biz bir ya da birden 
çok yatırımcısı olan organize 
sanayi bölgelerini, işletmeye 
geçmiş organize sanayi bölge-
si diye niteliyoruz. Türkiye'nin 
sanayi üretiminin yüzde 45'i 
organize sanayi bölgelerinde 
gerçekleşiyor. Organize sanayi 
bölgelerindeki işletmelerimizde 
yaklaşık 2 milyon 700 bin kişiye 
istihdam sağlıyoruz." dedi. Kü-
tükcü, Türk Standardları Ens-
titüsü (TSE) ile yaklaşık 3 yıl 
önce bir protokol imzalayarak 
"Yeşil OSB" sürecini başlattık-
larını belirterek, organize sa-
nayi bölgelerindeki üreticilerin 
"Yeşil OSB" sertifikası almala-
rını teşvik ettiklerini, sanayide 
yeşil dönüşümü hızlandırdıkla-

rını dile getirdi. Konya'nın bir 
KOBİ şehri olduğunu ve yeşil 
dönüşümün bu işletmeler için 
bir fırsat olabileceğini söyleyen 
Kütükcü, şunları ifade etti: "Bu-
rada işletmelerin orta ölçekli 
olmaları, esnek yönetim kabili-
yeti ve böyle dönemlere intibak 
edebilme kabiliyeti açısından 
bir avantaj oluşturuyor. Dola-
yısıyla Konya da bu avantajı iyi 
kullanan illerden bir tanesi. Bu 
kabiliyeti en iyi olan illerden bir 
tanesi. Evet bizim diğer iller 
kadar çok büyük ölçekli firma-
larımız olmayabilir ama bizim 
orta ölçekli çok sayıda çok dina-
mik firmamız var. Bu gücümüz 
biraz da oradan geliyor. Üretim 
desenimiz çok mozaikli. Dola-
yısıyla bu ikiz dönüşüm dedi-
ğimiz, sadece yeşil dönüşüm 
de değil, yeşil dönüşüm ve di-
jital dönüşümü aynı anda orta 

ölçekli işletmelerimizle hayata 
geçirmemiz büyük holdingler-
le hayata geçirmemizden çok 
daha kolay, çok daha pratik."

Konya Sanayi Odası Başka-
nı Mustafa Büyükeğen de Kon-
ya'nın 12 organize sanayi böl-
gesi, 120'nin üzerinde sanayi 
sitesi ile üretimde, istihdamda 
ve ihracatta Türkiye'nin lider 
şehirlerinden olduğunu söyledi.

Konya'nın geniş bir sektörel 
yelpazede, 195 ülkeye yıllık 3,3 
milyar doların üzerinde ihracat 
yaptığını belirten Büyükeğen, 
"Toplam ihracatımızın yüzde 
95’ini sanayi mamulleri oluş-
turuyor. İstanbul, Ankara ve 
Bursa’nın ardından Türkiye’nin 
4. büyük makine ihracatçısıyız. 
Savunma sanayi ihracatında 
Türkiye'de ilk 4'teyiz. Otomo-
tiv endüstrisinde Türkiye'nin 
7. büyük ihracatçısıyız." diye 
konuştu.

Büyüme ivmesinin sürdü-
rülebilirliği için yeşil dönüşü-
me büyük önem verdiklerini 
dile getiren Büyükeğen, "Avru-
pa, 2030 yılına kadar sera gazı 
emisyonlarını yüzde 55 azalt-
mayı, 2050 yılına kadar ise kar-
bon nötr olmayı, yani net sera 
gazı salınımlarını sıfırlamayı 
hedefliyor. Dolayısıyla hem ül-
kemizin hem de ihracatının 
yaklaşık yüzde 30'unu Avrupa 
Birliği ülkelerine yapan Kon-
ya'mızın rekabet gücünü kay-
betmemesi için yeşil dönüşüm 
sürecine intibak etmesi son de-
rece önemli." dedi.

Moderatörlüğünü Ekonomi 
Gazetesi Yönetim Kurulu Baş-
kanı Hakan Güldağ'ın yaptığı 
oturumda, Konya Ovası Projesi 
Bölge Kalkınma İdaresi Başkanı 
Murat Karakoyunlu ile Sanayi 
ve Teknoloji Bakanlığı Strate-
jik Araştırmalar ve Verimlilik 
Genel Müdür Yardımcısı Hakan 
Erten de konuştu.  
n HABER MERKEZİ

Selçuklu’da kadına yönelik şiddetle mücadele eğitimi

OSBÜK'ün yeşil dönüşüme büyük önem verdiğini söyleyen OSBÜK Başkanı Kütükcü, sanayinin 
yeşil dönüşümünde OSBÜK'ün önemli bir rehber olması için gayret gösterdiklerini dile getirdi

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) ilk kez Resmi İstatistik 
Programında (2022-2026) yer 
alan Yükseköğretim Beyin Göçü 
İstatistikleri’ni ilk kez yayımla-
dı. Açıklanan verilerde lisans 
eğitimini Türkiye'de tamam-
layıp, mezuniyet sonrasında 
yurtdışında uzun süreli ikamet 
eden Türkiye Cumhuriyeti va-
tandaşları hakkında bilgiler yer 
alıyor. Buna göre; Yükseköğre-
tim mezunlarının beyin göçü 
oranı yüzde 2,0 oldu. Yükse-
köğretim mezunlarının beyin 
göçü oranı 2015 yılında yüzde 
1,6 iken, 2023 yılında yüzde 
2,0 oldu. 2023 yılında yükse-
köğretim mezunu kadınların 
beyin göçü oranı yüzde 1,6, 
erkeklerin beyin göçü oranı ise 
yüzde 2,4 olarak gerçekleşti. 
En yüksek beyin göçü oranına 

sahip eğitim ve öğretim alan-
ları bilişim ve iletişim teknolo-
jileri (yüzde 6,8), mühendislik, 
imalat ve inşaat (yüzde 4,4) ve 
doğa bilimleri, matematik ve 
istatistik (yüzde 2,6) oldu. Me-
zunların beyin göçü oranları in-

celendiğinde, en yüksek beyin 
göçü oranına sahip lisans prog-
ramları sırasıyla, moleküler bi-
yoloji ve genetik (yüzde 17,9), 
biyomühendislik (yüzde 10,2), 
işletme mühendisliği (yüzde 
9,8), elektronik mühendisliği 

(yüzde 9,1), matematik mühen-
disliği (yüzde 8,9) ve bilgisayar 
mühendisliği (yüzde 8,4) oldu. 
Bir lisans programını tamamla-
yanların göç etmek için tercih 
ettikleri ilk beş ülke sırasıy-
la Amerika Birleşik Devletleri 
(yüzde 21,4), Almanya (yüzde 
17,5), Birleşik Krallık (yüzde 
11,2), Hollanda (yüzde 6,9) ve 
Kanada (yüzde 4,9) oldu.

ABD VE KANADA'YI 
EN ÇOK İŞLETME MEZUNLARI 

TERCİH ETTİ
 Amerika Birleşik Devletleri 

ve Kanada'ya göç eden mezun-
lar içinde en büyük paya sahip 
lisans programı işletme olur-
ken, Almanya, Birleşik Krallık 
ve Hollanda'yı en fazla tercih 
eden mezunlar bilgisayar mü-
hendisliği bölümünden oldu.
n TÜLİN ŞEKER

Beyinlerimiz üniversiteden sonra göçüyor! 

Seksen öncesi lise-
de okurken hem Ülkü 
Ocağı yönetimindeydim 
hem de lisede Ocak 
temsilciliği yaptım. Ben 
ve arkadaşlarım bütün 
ömrümüz boyunca da-
vamıza sadık kaldık.

O yıllarda babaları 
Avrupa’da çalışanların 
çocukları ceplerinde bol 
para ve çeşit elbise gi-
yerlerdi. Bizlerin ise bir 
takım elbise birkaç gömlekle seneyi 
tamamlardık.

Bu amcaların sağcısı solcusu ol-
maz laylaylom hani Orhan Veli’nin şiiri 
vardı; 

“Bir elinde cımbız, bir elinde ayna, 
umurumda mı dünya!

Dünya gerçeklerinden Vatan Mil-
let sevdasında uzaktılar. Biz Ülkücüler 
bunlara Tanju veya Sevgenç derdik. 

Bu amcalar o günlerini bilmesek 
bize Ülkücülüğü öğretecek şekilde 
Küllük Müftülüğü yapıyorlar. Belli 
odalarda modalarda belli makamları 
işgal ediyorlar eflerinden püflerinden 
geçilmiyor.

Eskiler iyi bilirler ya biri ben senin 
Cemaziyel evvelini bilirim derse ne 
olacak?

Osmanlı Döneminde, bir mute-
met (devlet memurlarına maaşlarını 
dağıtan görevli)

Hazineden gelen ve üzerinde “CE-
MAZİYEL EVVEL” damgası bulunan, 
para çuvalından kendine don diker.

Hamama gittiğinde, şehrin sa-
kinlerince bu donla görülür. Aradan 
zaman geçer, bu mutemet iyi bir terfi 
alır.

Eski tanıdıklarından biri, bir işini 
görebilmek için eski mutemedin kapı-
sını çalar. Fakat mutemet, yeni mevki-
inin verdiği şımarıklıkla, eski dostunu, 
ahbabını tanımadığını iddia eder.

Bunu üzerine ahbabı;
--- Hadi hadi, ben senin Cemazzi-

yel evvelini bilirim! Der.
Yarın biri eskimiş amcalara;
--- Ben senin falan zaman ne yap-

tığını bilirim. Diyerek anlatmaya başla-
yıverir değil mi?

Hamdolsun bizim yola çıktığımız 
yol arkadaşlarımızla böylesi sıkıntımız, 
çekincemiz yok! Yola çıktıkları arka-
daşlarını yolda bulduklarıyla değiştir-
mediler.

Not aldığım not defterim var. 
Zaman zaman o deftere not alırım. 
Kulakları çınlasın bir büyüğüm bana 
yanlış veya doğru duruş ve duruş 
davranışları gördüğü zaman;

--- Hacı Ahmet bunları unutma 
cebine kuy! Derdi bende alışkanlık 
birçoğunu cebime koyuyorum. Aşa-

ğıdaki not cebime koy-
duklarımdandır.

“Çıkarcı menfaatcı 
insanlara iyi bakın;

Her gün masası de-
ğişir,

Her dönemde abisi 
değişir,

Ortamı değişir, 
NAMUSLU DÜ-

RÜST ADAMIN;
Bir tek elbisesi baş-

ka deyişle giysisi değişir.
Ne yolu, ne yoldaşı, ne kardeşi ne 

de ortamı değişir.
Çünkü ahde vefalıdır, yapılan iyi-

likler ve fedakârlıklar unutulmaz
*
İnsanlar yıktıkları ile değil yaptıkla-

rı anılır ve yaşarlar! 
Bugün bolca fıkra paylaşalım mı?.
Nasrettin Hocaya sormuşlar;
--- Eskiyen ayı ne yaparlar? Hoca 

hazırcevaptır;
--- Kırpıp kırpıp yıldız yaparlar! 

Demiş.
Eskimiş politikacıyı ne yaparlar?
Eskimiş bürokratları ne yaparlar?
Eskimişliğin, tecrübe sahibi ol-

manın daha doğrusu bilirkişi olmanın 
şanı vardır. Onlar daraldıkça, sıkıştıkça 
çare arayanların çaresi olurlar.

Referanstırlar, konuşup, yazdıkça 
daha büyürler.

Ya aksi ifrat ve tefrit, fitne, fesat 
ocağı olurlarsa da küçülür ve hem zi-
hinlerden hem de kalplerden kaybolur 
giderler.

**
Buraya kadar anladık mı?

Nasrettin hoca bir gün toplulukta 
oturuyormuş. Yanındaki adam arka-
dan osurmuş. Adam iskemlede otu-
rurken altıyla gıcırdatmış.

Hoca:
--- Hadi sesini benzettin kokusu-

nu nasıl benzeteceksin? Demiş…
Bir fıkra daha yazacağım inanın 

cuk diye oturdu;
Nasrettin Hoca Ölmüş. Melek 

sormuş;
--- Cennete mi, gitmek istersin 

cehennem mi?
Nasrettin Hoca cennete bakmış 

herkes tespih çekiyor, bir de cehen-
neme bakmış herkes dans ediyor. 
Cennette canım sıkılır, cehennemde 
canım sıkıldıkça oynarım. Demiş ve 
cehennemi seçmiş girmiş. Başlamış 
oynamaya. Şeytan;

--- Eğlence bitti herkes kazanaaaa 
diye bağırmış……

Bir gün sizin de eğlenceleriniz bi-
tecek ve haydi kazana diye bağıracak 
olan şeytanlarınız sizi sabırsızlıkla bek-
lemektedirler…

ESKİLERDEN YENİLERDEN NOTLAR!

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

Dünyanın geleceğini 
yapay zekâ şekillendirecek

Gelecek nesiller için daha 
güvenli, daha barışçıl, sürdürüle-
bilir ve kapsayıcı bir dünya vaat 
eden Gelecek Paktı ile dijital iş 
birliği ve yapay zekâ konusun-
daki ilk kapsamlı global anlaşma 
olan Küresel Dijital Mutabakat 
BM'de kabul edildi. Cerebrum 
Tech kurucusu Dr. Erdem Erkul, 
dijital teknolojilerin dünyayı şe-
killendireceğini, Türkiye’nin de 
dünyanın geleceğine yön veren 
ülkeler arasında yer alması ge-

rektiğini ifade etti. Erkul, Gele-
cek Paktı’nın tüm dünyayı ilgi-
lendiren başlıklarda önemli bir 
araç olacağına inandığını belirte-
rek, “Teknolojinin herkese fayda 
sağlaması gerektiği fikri üzerine 
yazılmış Küresel Dijital Mutaba-
kat’ın yapay zekânın uluslararası 
düzenlemesine ilişkin dünya ça-
pındaki ilk gerçek anlaşma olma-
sı da ayrıca önem taşıyor” diye 
konuştu.
n HABER MERKEZİ

Sanayide yesil 
dönüsüm önemli



Akşehir Belediyesi, yeni-
lenen yüzü ve kapasitesi ile 
hizmete açılacak Halk Ekmek 
büfelerinde satış elemanı po-
zisyonunda çalışmak üzere 56 
engel durumu olan vatandaş ile 
görüşme gerçekleştirdi. Sosyal 
Yardım İşleri Müdürlüğü tara-
fından düzenlenen görüşmede, 
meclis üyeleri Bengü Semer-
satan, Özge Kayaalp ve Ebru 
Yallagöz ile Başkanlık Engelsiz 
Şehir Danışmanı Samet Kapçı 
yer aldı. Görüşmelerin sonunda 
komisyon üyelerinin seçimi ile 
12 asıl ve 12 yedek engelli va-
tandaş çalışmaya hak kazandı. 
Yeni oluşturulan Halk Ekmek 
kadrosu ile birlikte, engelli bi-
reylerin iş gücüne katılması he-
defleniyor.

Akşehir Belediyesi sosyal 
sorumluluk projeleri ile ilçe 
halkına hizmet vermeye de-
vam ediyor. Yenilenen yüzü ve 

geliştirilen kapasitesi ile yakın 
zamanda hizmete girecek Halk 
Ekmek büfelerinde görev almak 
üzere 56 engelli vatandaş ile 
görüşmeler sağlandı. Belediye 
tarafından tarafsız bir şekilde 
oluşturulan komisyon üyeleri 
gün sonunda 12 yedek 12 asıl 

vatandaş seçildi.
 “TOPLUMSAL DAYANIŞMA VE 

EŞİTLİĞİN BİR GÖSTERGESİDİR”
İş görüşmesi ve engelli istih-

damı ile ilgili konuşan Akşehir 
Belediye Başkanı Dr. A. Nuri Kök-
sal, “Bugüne kadar adil olaca-
ğız, şeffaf olacağız ve vatandaşa 

hizmet edeceğiz demiştik ve bu 
yönde çalışmalarımızı sürdürü-
yoruz. Bu ilkeler, belediyemizin 
yönetim anlayışını oluşturuyor 
ve hizmetlerimizi şekillendiriyor.  
Halk Ekmek büfeleri, hemşerile-
rimize iş imkânı sunmanın yanı 
sıra, şehrimizdeki sosyal yardım-
laşma kültürünü güçlendirecek. 
Özel gereksinimli hemşehrileri-
mizin istihdamına yönelik atılan 
bu adım, eşit fırsatlar sunma an-
layışımızın bir göstergesidir.” ifa-
delerini kullandı. Gerçekleştirilen 
görüşmelerin toplumsal dayanış-
manın ve eşitliğin bir gösterge-
si olduğunu vurgulayan Başkan 
Köksal, sürece katılan tüm aday-
lara başarılar dileyerek, “Bu sü-
reçte oy kullanma aşamalarına 
katılmadığımı belirtmek isterim. 
Amacımız, herkese eşit bir şekil-
de yaklaşmak ve toplumun her 
kesiminin temsil edilmesini sağ-
lamak.” dedi.  n HABER MERKEZİ
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Çocuklarımızı kay-
bediyoruz. Bağımlılık 
yaşı artık çok küçük 
yaşlara indi. Tüm ül-
kede sorun katlanarak 
büyürken, bir çocuğun 
uyuşturucuya, alkole 
başladığı araştırılırken 
ilk önce aile yapısın da 
araştırılmasının önemli 
olduğunu söylemek 
istiyorum.

Aileler çocukla-
rına iyi bakabilmek için, çocukları 
gelecekte iyi yerlerde olabilsin diye 
sabahtan akşama kadar çalışıyorlar 
ama bunu yaparken de bazen aile 
ile vakit geçirmeye zaman bulamı-
yorlar. Bu durum aile içindeki bağı 
zedeliyor. 

Çocuğun aslında istediği sıcak 
ortam, sevgi ve şefkat sağlanmadığı 
için çocuk kendi kafası içinde karma-
şa yaşıyor. Mutlu olabilmek için ken-
dine bazen kötü arkadaşlar edinebili-
yor. Başkasının tavsiyesi ve kulaktan 
doğma yöntemlere başvurabiliyor. 

Aileler çocuklarının çevresin-
de ki arkadaş grubuna çok dikkat 
etmelidir. Eğer ki aileler çocukta 
olduğundan farklı davranışlar, daha 
önce yapmadığı şeyler, daha önce 
gitmeyip gittiği yerler olduğunda, 
boğmadan, üstüne çok varmadan 
nerelerde gezdiğini, eğlendiğini aile 
mutlaka gözlemlemelidir.

Bağımlılık arttıkça çocukların o 
madde adına para bulmak için hır-
sızlığa ve kötü yollara düşebileceğini 
göz önünde bulundurmak gerekiyor. 
Çünkü tüm yaşananlar bunun ger-
çek bir delilidir. 

Aile ortamından uzak büyüyen 
bir çocuk mutsuzluğunu, dışarda 
bulduğu, arkadaş dediği kişilere 
anlattığında ona; “gel bu maddeye 
başla, unutursun, rahatlarsın” gibi 
sözlerle çocuğun aklını çelebilirler. 
En başta dedikleri gibi rahatlatabilir 
ama ileri zamanlarda çok büyük fi-
ziksel, ruhsal sıkıntılar ortaya çıkar. 

Maddeye alışan çocuk, onu bu-
lamadığında yoksunluk başlar. Ço-
cuk o maddenin parasını verebilmek 
için aileden, evden eşya ve para çal-
maya başlar. Çok dikkatli olunması 
gerekmektedir. Çocuğun alkole veya 
madde bağımlılığı durumlarını yaşa-
dığını gören aile, çocuğu en doğru 
şekilde nasıl kurtarabilirim onun 
arayışı içerisinde olmalıdır. Burada 
uzman yardımı çok önemli olmasına 
rağmen ailenin çocuğun üzerindeki 
olumlu etkisi tedaviye başlamayı da 

kolaylaştıracaktır.
Durum gerçekten 

çok vahim. Okullarda 
verilen eğitimin kalitesi 
giderek düşerken, ço-
cukların teknoloji ça-
ğında sanal bağımlılığı 
artmışken, eğitimde de 
teknik ve verimli çalış-
malar yapılmazsa ço-
cukların sanal bağımlı-
lığı daha çok artacaktır. 

Ekonomide ya-
şanan sorunlar, yüksek enflasyon 
ahlaki değerleri yerle bir etmişken 
çocuklara ahlaklı olmayı, milli ve 
manevi değerleri anlatamazsınız. 
Sorun çığ gibi gözlerimizin önünde 
büyürken, sessizce o çocukların bitip 
tükenmesini seyredemeyiz. 

Sayılarını tam olarak kestireme-
diğimiz bu kadar çok sivil toplum 
kuruluşu ne yapar bilmem. Medya-
da basın ve yayın kuruluşlarında bu 
durumlar açıkça tartışılır, konunun 
önemine dikkat çekilir, aileler ve ço-
cuklar bilgilendirilirdi. Hatta ilkokul 
çağından başlayan bilinçlendirme bu 
konuyla ilgili verilen sorumluluklarla 
pekiştirilirdi.

Artık herkes her şeyi biliyor dedi-
ğinizi duyar gibi oluyorum. Her şeyi 
bildiğini sanan bilgisizlerle etrafımız 
bu kadar sarılmışken bu konuda ata-
cağımız adımlarda tabiidir ki yetersiz 
kalacaktır. Siz ne yapıyorsunuz der-
seniz de bizim yapacağımız yetkilileri 
uyarmak, okuyucularımızı uyarmak 
ve o çocuklara üzülmekten öteye 
geçemiyor. 

Otobüs duraklarında madde ba-
ğımlısı gençlerin titreyerek kriz geçir-
mesi, gece yarısı polisin yerde yatan 
bağımlıları toplaması, paramedikle-
rin bağımlıları hastaneye götürmekte 
zorlanınca polisten yardım istemesi, 
parklarda bağımlı gençlerin ve küçük 
yaşta çocukların bulunması hepsi 
ama hepsi cevabı verilemeyen soru-
ların temel kaynağı.

Günlerdir bağımlı suç dosyası 
kabarık bir gencin henüz göreve yeni 
başlamış bir polis memurunu şehit 
etmesini konuşuyoruz. Günlerdir se-
kiz yaşındaki bir çocuğun katledişinin 
cevabını arıyoruz. Adaletin olmadığı 
yerde, böyle akıl tutulmaları yaşama-
mız normal geliyor. Adalet eğer ger-
çekten çalışsa suç dosyası kabarık 
birini sokaklarda insan güvenliğini 
tehdit edeceğini düşünmeden ceza-
sız bırakmaz. Adaletin olmadığı yer-
de de tüm çocuklar, gençler ve hatta 
aileler yenik düşerler.

ADALETİN OLMADIĞI YERDE ÇOCUKLAR YENİK DÜŞÜYOR!...
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NİMET DÖNMEZ

Konya’nın Tanınmış ailele-
rinden Cumhuriyet Halk Par-
tisi(CHP) Konya İl Sekreteri 
Ferhan Ervural ile İsmail Metin 
Karakuş’un oğulları İşadamı 
Necdet Emir ve Çinli Jıanlan 
Song ile Qıngsheng Qın kız-
ları Öğretmen Yanxin kıyılan 
nikâh ve düğünle dünya evine 
girdiler.  Bizim Ora Kır Düğün 
Bahçesinde kıyılan nikâha ve 
düğüne, CHP Konya İl Başkanı 
Bekir Yaman, il yönetim kurulu 
üyeleri, CHP Kadın Kolları MYK 
Üyesi Damla Canlı, CHP Konya 
İl Kadın Kolları Başkanı Bahar 
Altay Çaçık, ilçe başkanlarıyla, 
gelin Yanxin ’in anne ve ba-

basıyla yakınları, Damat Nec-
det Emir’in annesi ile Babası, 
yakınlarıyla davetliler katıldı. 
Gelin Yanxin ile Damat Necdet 
Emir’in nikâh şahitliğini CHP 
Konya İl Başkanı Bekir Yaman 
ile Gelin Yanxin’in Dayısı Song 
Jianwei yaptı. Nikâhta konuşan 
CHP Konya İl Başkanı Bekir 
Yaman gelin ve damada ömür 
boyu mutluluklar dilerken, her 
iki aileyi de kutladı.  Nikâha 
ve düğüne katılarak bu mutlu 
günlerini paylaşanlara Damat 
Necdet Emir’in Annesi Ferhan 
Ervural ile Babası İsmail Metin 
Karakuş teşekkür ettiler.  
n HABER MERKEZİ

Çinli Öğretmen Yanxin Konya’ya gelin geldi

Akşehir’de engelli vatandaşlara iş imkanı

Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, Bahçeşehir ve Yaylapı-
nar Mahallelerinde yürütülen yeni 
cadde ve sokak açma, altyapı, as-
faltlama ve sathi kaplama çalışma-
larını yerinde inceledi. Meram’ın 
en büyük mahallelerinden olan ve 
büyümeye hızla devam eden iki 
mahallenin rahat ve konforlu bir 
ulaşıma kavuşması için Fen İşleri 
Müdürlüğü ekiplerinin yürüttü-
ğü çalışmaları denetleyen Başkan 
Mustafa Kavuş, çalışmalar hakkın-
da bilgi aldı. 

BAŞKAN KAVUŞ; 
“İKİ MAHALLEMİZE SON İKİ YILDA 

35 KM YOL AÇTIK, 250 BİN M² SATHİ 
KAPLAMA YAPTIK” 

İncelemeleri sonrasında ça-
lışmalar hakkında açıklamalarda 
bulunan Başkan Mustafa Kavuş, 
tüm sezon boyunca ilçenin dört 
bir köşesinde çalışmaların aralıksız 
devam ettiğini belirtti. Bu çerçeve-
de, hem hızla artan nüfusu hem de 
tamamlanan imar ve 18. madde 
çalışmaları sebebiyle Bahçeşehir 
ve Yaylapınar Mahallelerine özel 
önem verdiklerinin altını çizen 
Başkan Kavuş, “Bu iki mahallemiz 
toplam 25 binden fazla nüfusa sa-
hip. İmar ve 18. madde çalışmala-
rımız da bittiği için buraya yoğun-
laşarak son iki yılda toplam 35 km 
yol açtık, 250 bin metrekare sathi 
kaplama yaptık. Bu rakamlar, Bah-
çeşehir ve Yaylapınar Mahalleleri-
ne verdiğimiz değer ve önceliğin 

göstergesidir” diye konuştu. 
BAŞKAN KAVUŞ; 

“ALTYAPI TAMAMLANDIKTAN SONRA 
SICAK ASFALTA GEÇECEĞİZ” 
Her iki mahallede de altyapı 

çalışmalarının hızla devam etme-

si ve yerleşimin tamamlanmamış 
olmasından dolayı sathi kaplama 
yapıldığının altını çizen Başkan 
Kavuş, açıklamasında şu görüşle-
re yer verdi; “Bu mahallelerimizde 
yerleşim ve altyapı süratle devam 

ediyor. Altyapı yatırımlarının boşa 
gitmemesi için yollarımızı şimdi-
lik soğuk asfalt yapıyoruz. Altyapı 
bittikten sonra zaten hazır olan 
yolumuzun üstündeki kısmı alıp sı-
cak asfalta çevireceğiz. Amacımız, 
buradaki yeni alanlara yerleşen in-
sanımızı tozdan, topraktan, çamur-
dan bir an önce kurtarmak. Orta-
ya koyduğumuz yoğun çalışma ile 
bunda da maksimum düzeyde ba-
şarılı olduk.” 

BAŞKAN KAVUŞ; 
“MERAM BEREKETLİ BİR SEZON 

DAHA YAŞIYOR” 
Bölgede yerleşim arttıkça, buna 

paralel olarak çalışmaları da aynı 
oranda artıkdıklarını ifade eden 
Başkan Mustafa Kavuş, sadece bu 
iki mahallenin değil tüm ilçenin 
bereketli bir sezon geçirdiğine vur-
gu yaptı. İçinde bulunulan şartlara 
ve tasarruf genelgesine titizlikle 
uyulmasına rağmen ihtiyaç hisse-
dilen alanlarda yoğun bir çalışma 
ortaya koyduklarını söyleyen Baş-
kan Kavuş, “Özellikle Bahçeşehir 
ve Yaylapınar Mahallelerimiz gibi 
yeni yerleşim alanları için elimiz-
den gelen fedekarlığı yapıyoruz, 
inşallah yapmaya da devam edece-
ğiz.  Meramlıların huzuru, konforu, 
modern ve rahat bir yaşam sürme-
si de bizim en önemli önceliğimiz-
dir. Onların öncelik verdiği konular 
daima bizim de önceliğimiz oldu, 
olmaya da devam edecek” şeklinde 
konuştu.  n HABER MERKEZİ 

Meram’da 2 yılda 35 
kilometre yol yapıldı

Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, Bahçeşehir ve Yaylapınar Mahallelerinde son 
iki yılda toplam 35 km yol açtıklarını ve 250 bin m² sathi kaplama yaptıklarını söyledi 

Birdal Öztürk

Saadet Meram, Eczacılar
Günü’nde ziyaretler yaptı

Saadet Partisi Meram Gençlik 
Kolları Başkanı Kamil Özcan, “25 
Eylül Eczacılar Günü” münase-
betiyle Meram'da Bulunan ecza-
cıları ziyaret etti. Eczacılar Gü-
nü’nü kutlayan Özcan eczacılara 
gül buketi hediye ederek, “Sağ-
lık sektörünün önemli bir unsu-
ru olan ilacın vatandaşlarımıza 

ulaştırılmasını sağlayan, ayrıca 
sağlık hizmetlerinin ayrılmaz bir 
parçası olan eczacılığı, büyük bir 
gayret içerisinde sürdürmekte 
olan siz Eczacılara çalışmalarınız-
dan dolayı teşekkür eder, sağlık 
ve başarılarla dolu bir meslek ha-
yatı dilerim.” dedi.  
n HABER MERKEZİ
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Ereğli’de, geçtiğimiz cu-
martesi günü meydana gelen 
trafik kazasında otomobilin 
çarptığı bisikletli çocuk teda-
vi gördüğü hastanede yapılan 
tüm müdahalelere rağmen ha-
yatını kaybetti. Kaza, Cumar-
tesi günü Ereğli ilçesi Mehmet 
Akif Mahallesi Alparslan Tür-
keş Caddesi üzerinde meyda-
na geldi. Edinilen bilgiye göre, 
E.Y. idaresindeki 42 LK 184 

plakalı otomobil, Berke Kağan 
Bal'ın (14) kullandığı bisikle-
te çarptı. Kazada bisiklet sü-
rücüsü Berke Kağan Bal ağır 
yaralandı. Yaralı çocuk ambu-
lansla Ereğli Devlet Hastane-
sine kaldırılarak tedavi altına 
alınırken sürücü E.Y. gözaltına 
alındı. Hastanede yapılan tüm 
müdahalelere rağmen Berke 
Kağan Bal kurtarılmayarak 
hayatını kaybetti.   n İHA

Jandarma baskın yaptı, 
silah imalathanesi çıktı

Damperi açık kalan TIR 
trafik levhasına çarptı

Bozkır’da damperi açık kalan 
TIR yol üzerindeki trafik levhasına 
çarptı.

Olay, Bozkır ilçesine bağlı Sa-
rıoğlan Mahallesi Hadim ilçesi 
yolunun 6. kilometresinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre, 
damperi açık kalan TIR, seyir ha-

lindeyken yol üzerinde bulunan 
trafik levhasına çarptı. Çarpmanın 
etkisiyle levha zarar gördü. Kaza 
ihbarı üzerine olay yerine jandar-
ma ve Karayolları ekibi sevk edildi. 
Ekipler kaza yerinde çalışma ya-
parken trafik levhası kullanılamaz 
hale geldi.  n İHA

Kulu’da motosiklet ve oto-
mobilin çarpışması sonucu iki 
çocuk yaralandı. Kaza, saat 
08.15 sıralarında Kulu mer-
kez Kemaliye Mahallesi İsma-
il Efendi Caddesi Kavşağında 
meydana geldi. Edinilen bilgi-
ye göre, Ü.K.'nin idaresinde-
ki 06 SF 010 plakalı otomobil 
ile S.E.Ç.'in (15) idaresindeki 
42 AVP 215 plakalı motosiklet 
çarpıştı. Çarpışmanın etkisiyle 
motosiklet sürücüsü ve arka-
sında yolcu olarak bulunan C.T. 
(16) yere savrularak yaralandı. 
Kaza ihbarı üzerine olay yeri-
ne sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. İlk müdahaleleri olay 

yerinde yapılan yaralılar am-
bulanslarla Kulu Bölge Devlet 
Hastanesine kaldırılarak tedavi 

altına alındı. Kaza ile ilgili tah-
kikat başlatıldı.  
n İHA

Kulu’da motosikletin kam-
yonetle çarpışması sonucu 
meydana gelen kazada moto-
siklet sürücüsü 15 yaşındaki 
çocuk yaralanırken, kaza anı 
güvenlik kamerasına yansıdı. 
Kaza, Ahmet Baran Caddesi'n-
de meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, M.G. (15) ida-
resindeki 42 AZR 850 plakalı 
motosiklet ile Y.T. idaresindeki 
51 AAG 396 plakalı kamyonet 
çarpıştı. Çarpışmada motosik-
let sürücüsü yere savrularak 
yaralandı. Çevredekilerin ihba-
rı üzerine kaza yerine sağlık ve 
polis ekibi sevk edildi. İlk mü-
dahalesi olay yerinde yapılan 

yaralı, ambulansla Kulu Bölge 
Devlet Hastanesine kaldırıla-
rak tedavi altına alındı. Öte 

yandan, kaza anı ise bir iş yeri 
kamerasına saniye saniye yan-
sıdı.  n İHA

Motosiklet ve otomobil çarpıştı: 2 yaralı Trafik kazası anı kameralara yansıdı

Karaman’da sokak ortasın-
da kavgaya tutuşan 2 kişi aynı 
bıçakla birbirlerini ağır yarala-
dı. Olay, akşam saatlerinde Ha-
cıcelal Mahallesi 176. Sokak’ta 
meydana geldi. İddiaya göre, 
aralarında eskiye dayalı husumet 
bulunduğu ileri sürülen G.N. 
(37) ile İ.K. (46), sokak ortasında 
karşılaşarak tartışmaya başladı. 
Bir süre sonra kavgaya dönüşen 
olayda İ.K. yanındaki bıçakla 
G.N’yi yaralarken, aynı bıçağı eli-
ne geçiren G.N. de İ.K’yi yarala-

dı. İhbar üzerine olay yerine sağ-
lık ve çok sayıda polis ekibi sevk 
edildi. Yerde kanlar içinde yatan 
İ.K. ve G.N., sağlık ekiplerinin 
yaptığı ilk müdahalenin ardından 
ambulanslarla Karaman Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi’ne kaldı-
rıldı. Burada tedavi altına alınan 
her iki şahsında sağlık durumu-
nun ağır olduğu öğrenildi. Olay 
yeri inceleme ekibi kavganın ya-
şandığı sokakta çalışma yaptı.

Olayla ilgili tahkikat başlatıl-
dı. n İHA

Kavga ettiler, aynı 
bıçakla yaralandılar

Aksaray'da internetten sa-
tılık ilanı verip aracı almak is-
teyenlerden kapora alıp dolan-
dıran 9 kişilik şebeke polisin 
operasyonuyla çökertildi.

Edinilen bilgiye göre, Aksa-
ray'da 9 kişilik bir şebeke, bir 
internet sitesi üzerinden satı-
lık araç ilanı verip aracı almak 
isteyen müşterilerden kapora 
aldı. Alınan kaporaların ardın-
dan ne araca ne de araç sahi-
bine ulaşamayan vatandaşlar 
durumu İl Emniyet Müdürlü-

ğüne bildirdi. İhbar üzerine 
Aksaray Cumhuriyet Başsav-
cılığı koordinesinde harekete 
geçen polis, kapora alınıp do-
landırılan 8 kişiden elde ettiği 
bilgilerle dolandırıcıların izini 
sürdü. Teknik ve fiziksel olarak 
yapılan takibin ardından yeter-
li delile ulaşan polis operasyon 
için düğmeye bastı. İkametle-
re eş zamanlı gerçekleştirilen 
operasyonda 9 şüpheli yaka-
lanarak gözaltına alındı. 9 kişi 
adliyeye sevk edildi. n AA

Kapora dolandırıcıları 
polisin takibine takıldı

Ticaret Bakanlığı, konut kredisi faiz oranında düşüş olacağı haberleri üzerine ilan fiyatlarını yüksel-
ten emlak işletmelerine yönelik incelemelerini sürdürüyor. Mevzuata uymayanlara ise ceza yolda

Ticaret Bakanlığı, geçen 
hafta Ziraat Bankasınca uygula-
nan konut kredisi faiz oranında 
düşüş olacağı haberleri üzeri-
ne, bir ilanın fiyatının 7 milyon 
250 bin liradan 9 milyon liraya 
yükseltildiği yönündeki sosyal 
medya paylaşımları üzerine in-
celeme başlatmıştı. İnceleme 
sonucunda, söz konusu artışı 
yapan emlak işletmesi tespit 
edilirken, Adana'da faaliyet 
gösteren işletmeye 100 bin lira 
para cezası verilmişti.

İLANLAR TİTİZLİKLE 
İNCELENİYOR

Bakanlıktan edinilen bilgiye 
göre, bu ve benzeri fiyat mani-
pülasyonlarının önüne geçmek 
ve tüketici haklarını korumak 
amacıyla emlak sektörüne yö-
nelik denetimler yoğun şekil-
de sürdürülüyor. Bakanlık, ilan 
sitelerinde yer alan taşınmaz 
ilanları da yakından takip edi-
yor. Son günlerde özellikle ko-
nut kredisi faiz oranlarında dü-

şüş olacağına yönelik haberler 
üzerine bazı emlak ilanlarında 
fiyat artışlarına gidildiği, bazı 
ilanlarda da faizler düşmeye 

başladığında fiyat artışına gi-
dileceğine yönelik ifadelere yer 
verildiği belirlendi. Bu ilanların 
hepsi titizlikle incelenerek ge-

rekli tedbirler alındı.
İLAN FİYATINDA FAHİŞ ARTIŞ 

YAPTIĞI BELİRLENEN 
İŞLETMELERE 89 MİLYON LİRA 

CEZA KESİLDİ
Bakanlık, ilan sitelerinden düzenli 

olarak fiyat değişimlerine ilişkin veri-
ler alıyor ve ilan fiyatlarında fahiş artış 
yaparak haksız ticari uygulamada bu-
lunan emlak işletmelerine idari yaptı-
rımlar uyguluyor. Bu kapsamda, ilan 
fiyatında fahiş artış yaptığı belirlenen 
890 emlak işletmesine son 1 yıl içinde 
89 milyon lira para cezası verildi. İler-
leyen dönemde de kredi faiz oranların-
daki düşüşü fırsata çevirmeye çalışan 
emlak işletmelerine göz açtırılmaya-
cak. İlanlar sıkı bir şekilde takip edile-
rek mevzuata aykırı hareket edenlere 
15 bin 846 liradan 475 bin 380 liraya 
kadar para cezası uygulanabilecek. 
Vatandaşların taşınmaz fiyatlarında 
manipülasyon yapmaya veya faiz dü-
şüşü gibi durumları fırsata çevirmeye 
çalışan işletmelere prim vermemesi, 
bu işletmeleri Bakanlığa bildirmeleri 
de önem taşıyor.  n AA

Fırsatcı emlakcılar 
incelemeye alındı



Hikayeleri farklı olsa da 2024 
Mahalli İdareler Seçimi’nin sonuç-
lanmasıyla birlikte aynı vasfı taşı-
manın gururuyla muhtarlık koltu-
ğuna oturan 10 kadın muhtar, bu 
meslekteki deneyimlerini paylaştı. 
Aday olmaya karar verdikleri andan 
itibaren çevresinden ‘yapamazsın, 
kadından muhtar olmaz’ gibi söy-
lemler duyan kadın muhtarlar, bu 
söylemleri yaklaşık 7 aydır haksız 
çıkarmanın derdinde! Projeleri ve 
fikirleri farklı olsa da kadının gücü-
nü muhtarlık koltuğunda gösterme 
gayreti içerisinde olan Emine Ay-
doğdu, Emine Çini, Emine Ünüvar, 
Fatmana Erdoğan, Müge Yılmaz, 
Mürüvet Bulut, Naime Arif, Nimet 
Önder, Sevim Koca ve Züleyha Kı-
lınç seçim sürecinde ve sonrasında 
yaşadıklarını aktardı. 

‘YAPAMAZSIN’ DİYENLERE İNAT 
PROJELERİYLE VAR OLDU! 

Doğup büyüdüğü topraklara 
faydalı olabilmek adına seçim ma-
ratonuna katılan Emine Aydoğdu, 
bu maratonu birinci tamamlaya-
rak aynı zamanda ilçenin tek kadın 
muhtarı olmayı da başarıyor. Ilgın 
ilçesinin tek kadın muhtarı olan 
Zaferiye Mahalle Muhtarı Aydoğ-
du, seçimlerde 5 erkeğe karşı tek 
kadın olarak yarıştı. ‘Yapamazsın’ 
diyenlere inat, eşinin de desteğiyle 
projelerinde emin adımlarla ilerle-
yen Aydoğdu, “Aklımda olan diğer 
projeleri de inşallah 5 yıl içinde 
gerçekleştirmek istiyorum. Tüm 
kadınları destekliyorum. İnanıyo-
rum ki hepimiz çok daha başarılı 
yerlerde oluruz çünkü bunu hak 
ediyoruz.” dedi. 

‘ONLARIN BİR EVLADI DA 
BEN OLDUM’ 

İlk muhtarlık deneyimini pan-
demi gibi zor bir süreçte atlatan 
Beyşehir Emen Mahallesi Muhta-
rı Emine Çini, o dönemde yaptığı 
istikrarlı ve güzel işlerle mahalle-
sine ikinci kez muhtar olmayı ba-
şardı. Şu anda ilçenin de tek kadın 
muhtarı unvanına sahip olan Çini, 
ilk dönemde herkesin canla başla 
kendisine destek olduğunu; ikinci 
dönemde ise özellikle kadınların 
desteğiyle yeniden seçildiğini ifade 
etti. Çini, ilk dönem çalışmalarını 
ve kadınların iş dünyasındaki başa-
rılı çalışmalarını şöyle özetledi: “İlk 
muhtarlık dönemim pandemiye 
denk geldi. Mahalle sakinlerimizin 
çoğunluğu yaşlı olduğu için onlara 
kız evlat olabilmek gerekiyordu. Şü-
kür, ben de bunu başardım! Onların 
eli, ayağı olmak zorundaydık. Onlar 
da sağ olsun beni evladı gibi kabul 
ettiler. Bu çalışmalarımın netice-
sinde beni ikinci kez seçtiler. ‘Kadın 
isterse’ diyoruz ya bunun gerçek 
olduğunu tüm kadınlar, yaptıkları 
işlerle gösteriyorlar. Evde, okulda, 

farklı meslek kollarında yaptıkları 
işlerle kadınların her alanda göster-
dikleri başarı artık çok olağan!” 

MAHALLESİNE HAYALLERİYLE 
BİRLİKTE TAŞINDI! 

İlk seçiminde kaybetmesine 
rağmen üstün cesaret göstererek 3 
erkek adaya karşı tekrar seçim yarı-
şına katılan Emine Ünüvar, bu kez 
seçimi galip tamamlıyor. Uzun yıllar 
Antalya’da yaşayan ancak köyüne 
olan sevdası ve köyünü kalkındırma 
amacıyla yeniden Hüyük’e taşınan 
Hüyük İlçesi Budak Mahalle Muh-
tarı Ünüvar, mahallesine, hayalle-
riyle birlikte taşındığını ifade etti. 
Ünüvar, “Bölgemi, ilçemi, şehrimi 
seviyorum.  Antalya’da uzun yıllar 
yaşadıktan sonra köyüme döndüm. 
Köyümüzde yapmak istediğim ha-
yallerim çok fazla. Bunları gerçek-
leştirmek için elimden geleni yapa-
cağım.” diye konuştu. 

‘YERİ GELİR KAHVEYE DE 
GİDERİZ, SORUMLULUKLARIMIZI DA 

YERİNE GETİRİRİZ’ 
Erkeklerin yapabildiği tüm işleri 

kadınların da yapabileceğini ifade 
eden Ünüvar, “Tüm kadın muhtar-
larla el ele vererek kadının üretken-
liğini ve farkını göstereceğimizi ina-

nıyorum. ‘Kadın muhtar olursa her 
yere giremez, kahvede oturamaz’ 
dediler; biz bu saydıklarınız hepsini 
yapıyoruz! Kahvemizi de içer; fut-
bol da oynar; sorumluluklarımızı da 
harfiyen yerine getiririz.” şeklinde 
konuştu. 

‘KİMSEDEN OY İSTEMEDİM 
YİNE DE BENİ SEÇTİLER!’

55 yaşında Meram Hasanşeyh 
Mahalle Muhtarı olan Fatmana 
Erdoğan, seçim sürecinde ve son-
rasında bir kadın olarak yaşadığı 
süreçten bahsetti. Seçimde mahal-
lesine aday olduktan sonra kim-
seden oy istemediğini ifade eden 
Erdoğan, “Muhtarlık seçimlerinde 
en samimi olduğum arkadaşıma 
dahi ‘bana oy ver’ demedim. Se-
çim gününe kadar koyun güttüm, 
30 oy farkla muhtar oldum. Demek 
ki mahallemizin bir kadın muhtara 
ihtiyacı varmış.  Önce ‘köyde kadın-
dan muhtar mı olur, kadın muhtar 
olursa 4 köye ne diyeceğiz’ dediler 
sonra ise sağ olsunlar beni seçtiler. 
Biz kadınlar olarak erkeklerin yap-
tıklarından daha fazlasını yapabili-
riz!” dedi. 

 ‘KADIN İSTERSE BAŞARIR’ 
Bu dönem ilk muhtarlık heyeca-

nı yaşadığını dile getiren Erdoğan, 
seçim sonucunda ve çalışmalarında 
kötü tepkilerin sessizliğe bürünerek 
güzel tepkilerin başarınca ortaya 
çıktığını ifade etti. Gelecek dönemle 
ilgili sorulan sorulara ise, bu döne-
mi gayretli geçirerek diğer dönemi 
değerlendireceğini bildiren Erdo-
ğan, “Seçildikten sonra caminin 
duvarını tamir ettirdim, parkların 
tamiratını yaptırdım. Köyümüzde 
su yok, dere yatağındaki akan suyu 
mahallemize bağlatmak istiyorum. 
Onu da yaptırabilirsem çok mutlu 
olacağım. Başarmak kadınlar için 
çok güzel bir duygu! Kadın isterse 
her şeyi başarır.” şeklinde konuştu. 

‘SİYASETTE ÖZLENEN 
GÜÇLÜ KADIN DURUŞUNU 

SERGİLEYECEĞİZ’
Siyasette özlenen güçlü kadın 

duruşunu sergilemek ve projele-
riyle yeni bir rol model oluşturmak 
amacıyla çıktığı seçim yarışında he-
define ulaşan Meram Aydoğdu Ma-
halle Muhtarı Müge Yılmaz, özellik-
le kadın ve çocuklar için ihtiyaç olan 
alanlarda çalışmalarını devam etti-
recek. Yeni döneme güzel projelerle 
adım atan Yılmaz, doğallığı, tevazu 
ve samimi tavırlarıyla takdir görür-
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Hikayeler farklı olsa da
Mahallelerine hizmet etmek amacıyla 2024 Mahalli İdareler Seçimleri’nde aday olan 10 kadın, seçim maratonunu kendi mahallelerinde zaferle 
tamamladı. Kadın muhtarlar, mahallelerinin ihtiyaçlarına göre projelerle vatandaşın ihtiyaçlarına bir dönem boyunca cevap vermeye çalışacak

Emine Aydoğdu 

Emine Çini

Emine Ünüvar

Fatmana Erdoğan

Müge Yılmaz



ken kadın dayanışmasından aldığı 
gücü ilham kaynağı olarak da ça-
lışmalarına yansıtacağını ifade etti. 
Belediyecilik hizmetleri olan, güzel 
bir mahallenin muhtarı olduğunu 
dile getiren Yılmaz, “Mahalleye çık-
tığımda kadınların dayanışması ve 
çocukları gülümsetebilmek hedefi-
me ulaştığımı gösteriyor. Güzel bir 
mahallenin muhtarıyım; daha güzel 
niyetlerim ve sosyal projelerim var. 
4 yıllık süreçte de kendimi ifade 
edebileceğim, siyasette eğitimin 
önemini vurgulayabileceğim bir 
platform oluşturabileceğimi düşü-
nüyorum.” ifadelerine yer verdi.  

KADINDAN İMAM OLMAZ 
ANCAK MUHTAR OLUR! 

12 yıl önce merkezdeki yaşamı-
nı bırakarak Hadim’in Oduncu Ma-
hallesine yerleşen Hadim Oduncu 
Mahallesi Muhtarı Mürüvet Bulut 
da azimli yöneticilere bir örnek! 
Yıllar içerisinde mahallesindeki 
eksiklikleri görerek giderilmeyen 
noktalarda ‘bunları ben yaparım’ 
diyerek yolan çıkan Bulut, bugün 
daha iyi işler yapmak üzere muh-
tarlık koltuğunda oturuyor. Ancak 
muhtarlığın yalnızca koltukta otur-
maktan ibaret olmadığını da yaptığı 

işlerle gösteren Bulut, “Kadından 
imam da olmaz; muhtar da’ dedi-
ler. Kadından imam olmaz ancak iyi 
bir muhtar olacağını göstermek için 
koltuğumuzdayız. Kadın muhtar ve 
yöneticilerin daha da artmasını te-
menni ediyorum çünkü kadın daha 
ince, daha naif düşünerek birçok 
şeyi halledebilir. Daha iyi işler yap-
mak için çabalayıp kadın muhtar-
ların da olabileceğini mahallemize 
göstereceğiz. Kendine güveni olan 
kadın her yolda yürüyebilir. Mahalle 
sakinlerine de teşekkür ediyorum, 
bana güvenip oy verdiler. Ben de 
onları utandırmadan elimden gele-
ni yapacağım.” diye konuştu.  

‘KADIN UYGUN OLMAZ’ 
DEDİLER BENCE KADIN İÇİN 
EN İDEAL MESLEKLERDEN! 

2024 Yerel İdare Seçimlerinde 
ilk kez aday olan ve 9 ay boyunca 
mahallesinde çalınmayan tek bir 
kapı bırakmayan Lalebahçe Mahal-
lesi Muhtarı Naime Arif, ata erkil bir 
toplum yapısına rağmen mahalle-
sinde kazanmanın kendisi için bü-
yük bir mutluluk kaynağı olduğunu 
dile getirdi. ‘Kadının muhtar olması 
uygun olmaz’ sözlerine rağmen, 
esnek çalışma şartları ve kendi ma-

hallesinde çalışma şartlarıyla kadın 
için en uygun mesleklerden birinin 
muhtarlık olduğunu savunan Arif, 
“Seçim günü akşamı sayımın yüz-
de 70’i tamamlandığında benim is-
mim daha öndeydi ancak ‘sevinmek 
için erken’ dedim ve kesin sonuçları 
bekledim. 9 ay boyunca tüm ma-
hallenin kapısını iki defa çaldım ve 
büyük emek harcadığım için kesin 
sonuçlar da açıklandığında büyük 
bir rahatlıkla kazandığımı öğren-
dim. Muhtar olduktan sonra tebrik 
etmek ya da selam vermek için uğ-
rayanlar oluyor. Bunlar işin tatlı te-
laşları. Büyük sorumluluklar da bizi 
bekliyor. Bir anne olarak sorumlu-
luklarım dolayısıyla yıllarca iş haya-
tından uzak durdum. Ancak gönül 
rahatlığıyla söyleyebilirim ki evime 
yakın, kendi mahallemde ve esnek 
çalışma şartlarıyla muhtarlık, tam 
da kadınlara göre bir meslek. İkinci 
dönem muhtar olup olmayacağıma 
ise bu sürecin sonunda yaptıklarım-
la kendimi değerlendirerek karar 
vereceğim.” şeklinde konuştu. 

ÖNDER KADINLAR HEP OLMALI! 
30 yılı aşkın çalışma hayatında-

ki tecrübesi ve bir kadın olarak 52 
yıllık bakış açısını muhtarlık koltu-

ğunda mahallesine yansıtmak üze-
re koltuğunun hakkını verenlerden 
biri de Selçuklu Buhara Mahallesi 
Muhtarı Nimet Önder! Daha önce 
seçim turunu ikinci olarak tamam-
layan ve mahallesinden kendisine 
gelen talep üzerine yeniden aday 
olan Önder, bu kez açık ara farkla 
mahallesinin muhtarı olduğunu 
ifade etti. Mahallesi için yapılacak 
birçok yeniliğin kendisiyle hayat 
bulacağına olan umudunu gerçek-
leştirmek üzere yola çıkan Önder, 
liderlik vasfı ve muhtarlık sürecinin 
ise diğer kadınlar tarafından ilerle-
yen dönemlerde de devam ettiril-
mesi gerektiğine inanıyor. Önder, 
konuyla ilgili şunları söyledi: “Bir 
kadın evine ne kadar faydalıysa, 
çevresine de o kadar faydalı olaca-
ğına inanıyorum ve kadınların bu 
muhtarlık deneyimini, ben aday 
olmasam da farklı isimlerle devam 
ettirmesini istiyorum. ‘Kadın bakış 
açısı’ diye bir gerçek var ve bunu, 
toplum adına faydalı olabilecek şe-
kilde kullanabilmeliyiz!” 

KARATAY’IN İLK KADIN MUHTARI
Karatay’ın ilk kadın muhtarı ol-

manın gururunu yaşayan Karatay 
Çatalhüyük Mahalle Muhtarı Sevim 
Koca, 14 yaşından bu yana çalışma 
hayatı içinde yer almanın verdiği 
tecrübeyi şimdi de mahallesine ak-
tarıyor. Güzel hizmetler için yola ko-
yulan ve çevresinin de destekleriyle 
muhtar olduğunu söyleyen Koca, 
tüm hayallerini gerçekleştirdiği gibi 
bu hayalini de emin adımlarla ger-
çekleştirdiğini ifade etti. Güzel hiz-
metler için ‘Bismillah’ diyerek yola 
çıktığını aktaran Koca, “Mahallem 
için faydalı olacağımı düşüyorum, 
mahalle sakinleri de böyle düşün-
müş olacak ki beni seçti. Eşim ve 
ailem başta olmak üzere çevremde-
ki herkesin verdiği destekle ve ça-
lışkan azalarımla birlikte çok güzel 
işlere adım atacağız.” diye konuştu. 

‘OY VERMEYENLERDEN TAKDİR 
GÖRMEK ÇOK GÜZEL’ 

4 erkek adaya karşı tek kadın 
muhtar adayı olarak açık ara farkla 
mahallesine muhtar olan Pamukçu 
Mahalle Muhtarı Züleyha Kılınç da 
kadının gücüne inanlardan biri! Se-
çim dönemi kendisine oy vermedi-
ğini söyleyen kişiler tarafından bu-
gün takdir görmenin ayrı bir gurur 
olduğunu aktaran Kılınç, “İlk pro-
jem, mahallemizin ihtiyacı olan bir 
mezarlık. Ağaçlarının budanması, 
çeşmesi ve gasilhanesiyle mezar-
lığımızın işlerini tamamlıyorum. 
Yağmur, çamur olduğunda mahalle 
sakinlerimizin yolda kalmamala-
rı için çalışıyorum. Çalışmalarımız 
övgü görüyor, inşallah devamının 
da geleceğine inanıyorum.” dedi.
n HACER CEYLAN-MUHAMMED ESAD 
ÇAĞLA
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aynı gururu yaşıyorlar
‘Kadın isterse’ düsturu ve erkeğin olduğu her alanda kadının da olması gerektiği inancıyla muhtarlık koltuğuna oturan kadınlar, 
bu vasfın hakkını vermek için çalışacak. Hikayeleri ve projeleri farklı olsa da kadın muhtarların taşıdıkları gurur ve heyecan aynı

Mürüvet Bulut

Naime Arif

Nimet Önder 

Sevim Koca

Züleyha Kılınç
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Tecrübeli, Teknik Resim OkuyabilenTecrübeli, Teknik Resim Okuyabilen
 Kaynakçılar Kaynakçılar 
TornacılarTornacılar 
BoyacılarBoyacılar

Değirmen sektöründe tecrübesi Değirmen sektöründe tecrübesi 
bulunan, elek kasasından anlayan bulunan, elek kasasından anlayan 

MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;

ABD ve Fransa'nın ateşkes giri-
şimine rağmen İsrail savaş uçakları, 
gece boyu Lübnan'daki 75 noktaya 
hava saldırısı düzenledi. İsrail or-
dusundan yapılan yazılı açıklamaya 
göre, İsrail Hava Kuvvetlerine ait sa-
vaş uçakları, Lübnan'ın güney bölge-
lerinin yanı sıra doğusundaki Bekaa 

bölgesine de saldırılar gerçekleştirdi. 
İsrail savaş uçakları, gece boyunca 
Hizbullah'a ait olduğu öne sürülen, 
aralarında altyapı, silah depolama te-
sisleri ve füze rampaları olmak üzere 
75 hedefi vurdu. ABD ve Fransa'nın 
Lübnan'da üç haftalık geçici ateşkes 
sağlanması girişimine rağmen İsrail 

savaş uçakları, başkent Beyrut se-
malarında sonik patlamalara neden 
olan, ses duvarını aşan uçuşlar yaptı. 
Lübnan Sağlık Bakanlığından yapı-
lan yazılı açıklamada, güneyde Ayta 
eş-Şab beldesinde savaş uçaklarının 
bombalaması sonucu 3 kişinin yaşa-
mını yitirdiği, ülkenin güneyinde yer 

alan Kana beldesinde düzenlenen 
saldırılarda da Suriye vatandaşı bir 
kişinin öldüğü, bir kişinin de yara-
landığı ifade edildi. İsrail ordusunun, 
Lübnan'ın doğusunda yer alan Baal-
bek el-Hirmil bölgesine düzenlediği 
hava saldırılarında ise Suriyeli 23 
kişinin hayatını kaybettiği, 8 kişinin 

yaralandığı bildirildi. Lübnan resmi 
ajansı NNA'da yer alan haberde, İs-
rail savaş uçaklarının gece Baalbek 
Hirmil bölgesindeki Yunin beldesin-
de bir binaya düzenlediği hava sal-
dırılarından sonra arama kurtarma 
çalışmalarının tamamlandığı belir-
tildi. Yunin beldesinde vurulan bina-

nın, bir akaryakıt istasyonu yakında 
Suriyeli işçilerce kiraladığı bilgisinin 
paylaşıldığı haberde, bina enkazın-
dan Suriyeli 23 kişinin cansız bede-
nine ulaşıldığı ifade edildi. Enkazdan 
8 kişinin yaralı çıkarıldığı aktarılan 
haberde, yaralıların ise 4'ünün Lüb-
nanlı olduğu kaydedildi. n AA

Siyonistler savaşta cepheyi genişletiyor

w w w . k o n y a y e n i g u n . c o m

GÜVENİLİR VE DOĞRU HABERİN ADRESİ
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Karatay Belediyesi’nin ilçede 
eğitim çağındaki çocukların kişisel 
gelişimlerine ve eğitimlerine katkı 
sağlanması amacıyla hayata geçi-
rilen Karatay Tabiat Mektebi’nde 
eğitimler başladı.

EĞİTİMLER HAFTANIN DÖRT GÜNÜ 
GERÇEKLEŞTİRİLİYOR

Karatay Şehir Parkı içerisinde 
kurulan Karatay Tabiat Mektebi 
sayesinde bu dönem ilçedeki 7 
bin 823 ilkokul ikinci sınıf öğren-
cisi, haftada 4 gün boyunca farklı 
atölyelerde tarım, hayvancılık, sıfır 
atık, çevre ve daha birçok uygula-
malı eğitimler alacak ve çeşitli et-
kinliklere katılacak.

ATÖLYELERDE ÇEŞİTLİ 
EĞİTİMLER VERİLİYOR

Karatay İl Milli Eğitim Müdür-
lüğü işbirliğiyle yürütülen proje 
kapsamında; Karatay Tabiat Mek-
tebi’nde ahşaptan oluşturulan 
Doğal Yaşam ve Gıda Atölyesi, Kil 
Atölyesi ve Ahşap Atölyesi’nde 
temel yaşam becerileri, poğaça, 
kurabiye, simit kek, kil yapımı, ah-
şaptan topaç yapımı ve daha bir-
çok etkinlik gerçekleştiriliyor. 

ÇOCUKLAR ÜRETKENLİKLERİNİ 
GELİŞTİYOR

Çocuklar bu alanlarda hem eğ-

lenerek vakit geçiriyor hem de do-
ğaya yönelik farkındalıklarını art-
tırırken, aynı zamanda üretkenlik 
ve el becerilerini geliştirme imkanı 
buluyorlar. Aynı zamanda oluştu-
rulan serada sürdürülebilir tarım 
ve doğal beslenme konusunda da 
bilgilendirici etkinlikler düzenleni-
yor. Serayı gezen çocuklar burada 
öğrendikleriyle sebze ve meyvele-
ri nasıl değerlendirebileceklerini 
öğreniyorlar. 

ÇOCUKLAR ORYANTİRİNG PARKU-
RU’NDA DOYASIYA EĞLENDİLER
Proje kapsamında ayrıca; 3 kat-

lı Gözlem Kulesi’ne çıkan minikler, 
doğal hayatı ve Karatay Şehir Par-

kı’nı izleme fırsatı bulurken; 100 
metrekarelik Labirent Oryantiring 
Parkuru’nda ise öğrenciler, birçok 
eğlenceli etkinliğe katılıyor.

TABİAT MEKTEBİ’NDE TAHMİN 
ETTİĞİMİZDEN FAZLASINI BULDUK

Yeni dönemin ilk eğitimlerine 
dahil olan Hayıroğlu Sultan Bo-
duroğlu İlkokulu Öğretmenleri; 
“Bugün Karatay Tabiat Mektebi’ne 
çeşitli etkinlikler yapmak için gel-
dik. Çocuklarımızı doğayla bir 
araya gelerek çevre ve doğa bilin-
cine katkı sunan bu etkinlikte çok 
eğlendiler, el becerileri edindiler. 
Karatay Tabiat Mektebi, öğrenci-
lerimizin hayata farklı bir açıdan 

bakmasına yardımcı oldu. Burada 
yaşadıkları tecrübeleri uzun bir 
süre unutamayacaklar. Öğrenci-
lerimizin bu mutluluğuna katkı 
sunan bu güzel hizmet için çok te-
şekkür ediyoruz” dediler. 

Tabiat Mektebinde çok mut-
lu olduklarını ifade eden minik 
öğrenciler de Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca’ya teşekkür 
ettiler. 

ÇOCUKLARIMIZI ÖNCELEYEN 
HİZMETLERİMİZ SÜRECEK

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca, Karatay Tabiat Mekte-
bi’nin çocukların hem eğlenip hem 
de öğrenmelerine imkan sağlayan 
bir proje olduğuna vurgu yaparak 
yeni dönemin öğrencilere hayırlı 
olmasını diledi. Başkan Hasan Kıl-
ca; “Karatay Tabiat Mektebimiz, 
çocuklarımızın doğayı sevmesi, 
doğayla uyum içinde yaşamayı 
öğrenmesi için büyük bir fırsat. 
Burada edindikleri bilgi ve bece-
riler, onların hayatı boyunca kul-
lanabilecekleri önemli yetenekler 
olacaktır. Bizler her zaman söyle-
diğimiz gibi çocuklarımızı öncele-
yen hizmetlerimizi ve projelerimi-
ze tüm hızımızla devam edeceğiz” 
dedi.   n HABER MERKEZİ

Karatay Tabiat Mektebi’nde yeni eğitim dönemi başladı. Bu dönem ilçedeki 7 bin 823 ilkokul 2. sınıf öğrencisi, haftada 4 gün bo-
yunca farklı atölyede tarım, hayvancılık, sıfır atık, çevre ve daha birçok uygulamalı eğitimler alacak ve çeşitli etkinliklere katılacak

Tabiatla icice öğreniyorlar

Taşkale Halısı için yeniden tezgaha geçtiler
Karaman'da bir dönem 

önemli bir geçim kaynağı olan 
Taşkale halısı dokumacılığını 
canlandırmak için kadınlar tez-
gah başına geçti.

Konya Ovası Projesi (KOP) 
Bölge Kalkınma İdaresi Baş-
kanlığı desteğiyle Halk Eğitim 
Merkezi bünyesinde açılan kur-
sa katılan 12 kadın, yörede ar-
tık dokunmayan coğrafi işaretli 
halıyı tekrar dokuyarak gelecek 
nesillere taşımanın gayretini 
gösteriyor.

Bu kursla desen çizmeyi ve 
halı dokumayı öğrenen kadın-
lar, eğitimlerini tamamladıktan 
sonra dokudukları halıları sata-
rak aile bütçesine de katkı sağ-
layacak.

Kurs eğitmeni 60 yaşındaki 
Türühan Bozkurt, AA muhabiri-
ne, köyleri olan Taşkale'de yıllar 
önce her evde bir dokuma tez-
gahı olduğunu, en büyük geçim 
kaynaklarının halıcılık olduğu-
nu söyledi. Halı dokumayı 10 
yaşında annesinden öğrendiğini 
ve geçimini bu yolla sağladığını 
belirten Bozkurt, "Halı dokuma 
atalarımızın gelir kaynağıydı. 
Geçmişte herkes çocuğunu ev-
lendireceği zaman çeyiz olarak 
Taşkale halısı alırdı. Dokudu-
ğumuz halılarımızı satar hay-
vanlarımıza yem alır, onların 
yünlerini de halıda kullanırdık. 
Düğünümüz olacaksa eşyaları-
mızı alırdık. Sabahtan tezgaha 
oturur akşam ezanına kadar ça-
lışırdık." diye konuştu.

"GENÇLERİMİZ ÖĞRENİRSE 
BU İŞİN USTALARI ÖLMEZ"
Yıllardır dokuduğu Taşkale 

halısının yaşatılması için koope-

ratif kurduğunu ve kurs açtığını 
aktaran Bozkurt, şunları kay-
detti: "Taşkale halısının iplerini 
kendimiz üretir, kendimiz boya-
rız. Yıllardır alışılmış geleneksel 
motifleri kullanıyoruz. Zor ve 
zahmetli bir iş. Dokuyucusunu 
bulmak çok zor. Elimden geldiği 
kadar işi yürütmeye çalışıyorum 
çok seviyorum çünkü. Burada 
gençlerimizi yakalamaya çalışı-
yorum. Gençlerimiz öğrenirse 
bu işin ustaları ölmez. Yetiş-

tirdiğimiz kızlarımızı da eğer 
kabiliyetleri yerindeyse hoca 
yapmak istiyorum. Bu kültürü 
yaşatmayı ve tekrar gelir kay-
nağı yapmaya çalışıyoruz. Ha-
nımlar gelsinler, evlerine hem 
maddi katkıda bulunurlar hem 
de kültürümüz yaşar. Geçmişi 
olmayanın geleceği olmaz. Geç-
mişimizi bilmemiz ve koruma-
mız lazım."

"BU HALI ÇOK KIYMETLİYDİ"
Tecrübelerini aktarmak için 

kursa gelen Türühan Bozkurt'un 
annesi 88 yaşındaki Fatma Yıl-
maz da tezgahın başına çocuk-
lukta geçtiğini artık yaşı ilerle-
diği için dokuma yapamadığını 
söyledi. Geçmişte Taşkale ha-
lısının kendileri için en önemli 
geçim kaynağı olduğunu akta-
ran Bozkurt, şöyle konuştu: "Es-
kiden köyümüzde çok halı do-
kunurdu ama artık yapılmıyor. 
Bir halı tüccarı vardı yoğunluk-
tan yatağında yatamaz, köylüler 
halı satmak için sürekli kapısına 
giderdi. 300 koyunumuz vardı. 
Koyunlarımız güder, yünlerin-
den ipimizi yapar boyardık. Bu 
halı çok kıymetliydi. Herkes 
evine ıstar (dokuma tezgahı) 
yerleştirirdi şimdi o ıstarlar so-
kaklarda yatıyor. Benim genç-
liğim olsa halı dokurdum ama 
artık yaşım kemale erdi." Kursi-
yerlerden Bedia Aydan, kurs sa-
yesinde halı dokumayı ve motif 
çizmeyi öğrendiğini, bir halıyı 
3 ayda dokuyabildiğini söyle-
di. Kursun çok verimli geçtiğini 
belirten Aydan, "Kurs bizim için 
çok faydalı oldu. Karamanoğlu 
Mehmetbey Üniversitesi Ge-
leneksel Türk Sanatları bölü-
münde okuyorum. Halıyı orada 
öğrendik ve bu kursla sevdik. 
Bu halıyı gelecek nesillere ak-
tarmak çok güzel bir duygu. Ço-
cuklarımız da öğrensin, gelene-
ğimizi sürdürsünler." dedi. Halı 
dokuyanlardan Filiz Karataş da 
halı dokumayı çok kısa sürede 
öğrendiklerini, Taşkale halısının 
kendine özgü desenleri, renkleri 
ve motifleriyle gelecek nesillere 
aktarılmasının çok önemli oldu-
ğunu söyledi.  n AA

Konya’da başlıyor, 
Sivas’ta tamamlanıyor! 

Afyon-Konya yolundaki 
kazada 1 kişi can verdi!

Türkiye'de tohumluk patates 
üretiminde ilk sıralarda yer alan, 
hasadın ise en son yapıldığı Si-
vas'ta hasat başladı. Mevsimlik iş-
çilerin evlerinden uzak kaldığı ve 
Konya’da başlayan 6 aylık serüven 
Sivas’ta tamamlanıyor.

Türkiye'nin patates ihtiyacının 
karşılanmasında önemli rol oyna-
yan Sivas'ta patates hasadı baş-
ladı. Hafik ilçesi sınırlarında yak-
laşık 4 bin dekar arazide toprakla 
buluşturulan tohumlar olgunla-
şarak toprağın altından çıkarıldı. 
Uçsuz bucaksız arazide yaklaşık 
600 mevsimlik işçi, karınca misali 
çalışmaya başladı. Nisan ayında 
evlerinden çıkarak çeşitli illerde 
çalışan yaklaşık 600 mevsimlik iş-
çinin son durağı Sivas oldu.

"TOHUMLARIN TAMAMI YURT 
İÇİNDE GELİŞTİRİLDİ"

Tohumluk patates üreticisi 
Mert Ekinci, hasadı yapılan to-
humluk patateslerin hepsinin 
yerli çeşitler olduğunu söyleyerek, 
"Burada yaklaşık 3 bin 500 dekar 
üretim alanımız var. Şu anda yerli 
çeşitlerimizin tohumluk hasadı-
na başlamış bulunmaktayız. Or-
talama olarak yaklaşık 4 bin kilo 
civarında bir verim aldık. Patates 
dikimlerimiz nisan ayı ortalarında 
başlıyor. Eylül sonu gibi de hasat 
etmeye başlıyoruz. Hasat ekim 

ayının ortasında kadar sürecek. 
Hasadını yaptığımız tohumluk 
patateslerin hepsi yerli çeşitler. Bu 
tohumların tamamı yurtiçinde ge-
liştirilen çeşitler. Bu patatesler sa-
nayilik yüksek verimli, hastalıkla-
ra dayanıklı verimli çeşitler" dedi.

"SİVAS SON DURAĞIMIZ"
Sivas'ta patates hasadının 

yaklaşık iki hafta süreceğini belir-
ten mevsimlik işçi Mahmut Dikeç, 
"Şanlıurfa'nın Siverek ilçesinden 
geliyoruz. Arkadaşlarımızla evle-
rimizden Nisan ayında çıkıyoruz 
çeşitli bölgelere gidiyoruz. Sivas 
bizim en son durağımız. Evden 
çıkınca ilk Konya'ya uğruyoruz. 
Konya'dan sonra Ege bölgesine 
gidiyor, domates hasat ediyoruz. 
Ordu tarafına gidip fındık topluyo-
ruz. Yaklaşık 6 ay evimizden uzak 
kalıyoruz. Bu serüven ister iste-
mez zorlu geçiyor. Arkadaşlarımı-
zın çoğu çocuklarını alıp geliyor. 
Okullar başlayalı iki hafta oldu, ço-
ğunun öğrencisi halen burada. Bu 
aylar yine biraz serin ama genel-
de güneşin altında çalışıyoruz ve 
çok sıcak oluyor. Sivas'ta patates 
hasadı yaklaşık iki hafta sürecek. 
Burası da bittikten sonra evimi-
ze döneceğiz. Evlerimize gidince 
durmayacağız. Çalışmaya devam 
edeceğiz” şeklinde konuştu.  
n İHA

Afyonkarahisar'da yola devri-
len TIR’a çarpan otomobildeki 1 
kişi öldü, 1'i çocuk 3 kişi yaralan-
dı. Ö.Y. idaresindeki 27 ALF 709 
plakalı TIR, Afyonkarahisar-Konya 
kara yolunun 11. kilometresinde 
bariyere çarparak yola devrildi. 
N.Ç'nin (65) kullandığı 64 KC 777 
plakalı otomobil de devrilen TIR’a 
çarptı. Kazada, otomobil sürücüsü 

ile araçtaki N.Ç, (61), H.O. ve F.O. 
(8) yaralandı. İhbar üzerine kaza 
yerine sağlık, jandarma ve polis 
ekipleri sevk edildi. Ambulans-
larla Afyonkarahisar Devlet Has-
tanesine kaldırılan yaralılardan 
N.Ç. (61) müdahaleye rağmen 
kurtarılamadı. Öte yandan kaza 
nedeniyle trafikte bir süre aksama 
yaşandı. n AA
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, Birleşmiş Milletler 79. Genel Kurulu'na katılmak için gittiği Amerika Birleşik Devletleri (ABD)’de Alman-
ya, İtalya, İran, Sırbistan, Ukrayna, Yunanistan ve Ermenistan'ın da aralarında bulunduğu çok sayıda ülke lideriyle bir araya geldi

Amerika’da Türkiye rüzgarı esti
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan, Birleşmiş Milletler (BM) 
79. Genel Kurulu'na katılmak için 
gittiği Amerika Birleşik Devletle-
ri'nin (ABD) New York kentinde, 
birçok liderle ikili görüşmeler 
gerçekleştirdi. ABD'deki temasla-
rı kapsamında New York'a gittiği 
ilk gün Türkevi girişinde sevgi 
gösterileriyle karşılanan Cum-
hurbaşkanı Erdoğan, burada 
birçok liderle bir araya gelerek 
yoğun diplomasi trafiği yürüt-
tü. Erdoğan, Sırbistan Cumhur-
başkanı Aleksandar Vucic, İran 
Cumhurbaşkanı Mesud Pezeşki-
yan, Ukrayna Devlet Başkanı Vo-
lodimir Zelenskiy ve Gine Bissau 
Cumhurbaşkanı Cissoko Embalo 
ile görüştü. Cumhurbaşkanı Er-
doğan, Almanya Başbakanı Olaf 
Scholz, İtalya Başbakanı Giorgia 
Meloni, Yunanistan Başbakanı 
Kyriakos Miçotakis, Kuveyt Ve-
liaht Prensi Şeyh Sabah Khaled 

Al-Hamad Al-Sabah, Pakistan 
Başbakanı Şahbaz Şerif, Arnavut-
luk Başbakanı Edi Rama, Lübnan 
Başbakanı Necib Mikati, Irak Baş-
bakanı Muhammed Şiya es-Su-
dani ve Ermenistan Başbakanı 
Nikol Paşinyan, Sudan Egemen-
lik Konseyi Başkanı Abdulfettah 
el-Burhan, BM Genel Sekreteri 
Antonio Guterres ve Uluslararası 

Ceza Mahkemesi Başsavcısı Ka-
rim Khan'ı kabul etti. Ermenis-
tan Başbakanı Nikol Paşinyan'a, 
kendi imzasını taşıyan "Daha Adil 
Bir Dünya Mümkün" isimli kitabı 
hediye eden Erdoğan, Uluslara-
rası Ceza Mahkemesi Başsavcı-
sı Khan'a da Anadolu Ajansının 
(AA) hazırladığı, İsrail'in Gazze'de 
işlediği suçları tüm açıklığıyla or-

taya koyan, temel delil niteliğin-
deki "Kanıt" ve "Tanık" kitaplarını 
teslim etti.

DÜNYA BASININDA 
GENİŞ YER BULDU

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın, BM Genel Kurulu'nda 
yaptığı ve Gazze konusunda ulusla-
rarası topluma artık harekete geçme 
çağrısında bulunduğu konuşma, ya-

bancı basında geniş yer buldu. Genel 
Kurul'daki konuşmasının ardından 
NBC News kanalına röportaj veren 
ve Gazze'deki İsrail katliamlarına 
vurgu yapan Erdoğan, "1947'li yıl-
lardan alın bugünlere kadar Filis-
tin, topraklarını kaybede kaybede 
bugünlere geldi. Burada acaba ne 
kadar Filistinli şehit edildi, ne kadar 
Filistinli öldürüldü, bunun perde ar-

kasını incelediğimizde durum çok 
farklı yerlere ulaşır." dedi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
ABD'deki temasları kapsamında 
Türkiye Gençlik ve Eğitime Hizmet 
Vakfı (TÜRGEV) ve Ensar Vakfının 
birlikte kurdukları TURKEN Foun-
dation'ı ziyaret etti. ABD'de faaliyet 
gösteren bazı düşünce kuruluşu 
temsilcileriyle yuvarlak masa top-
lantısında bir araya gelen Erdoğan, 
Türk-Amerikan Ulusal Yönlendir-
me Komitesi (TASC) tarafından dü-
zenlenen akşam yemeği etkinliği-
ne iştirak etti. Erdoğan, 15. Türkiye 
Yatırım Konferansı çerçevesinde 
Amerikalı ve Türk iş insanlarıyla 
bir araya geldi, eşi Emine Erdoğan 
ile birlikte Kadın ve Demokrasi 
Vakfınca (KADEM) ziyarete açılan 
"Hayatın İçinde Kadın" adlı fotoğ-
raf sergisini gezdi. Cumhurbaşkanı 
Erdoğan ve beraberindeki heyet, 
ABD'deki temaslarının ardından 
İstanbul'a döndü. n AA

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Almanya Başbakanı Olaf Scholz ile. Cumhurbaşkanı Erdoğan, Ermenistan Başbakanı Nikol Paşinyan ile.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Ukrayna Devlet Başkanı Volodimir Zelenskiy ile. Cumhurbaşkanı Erdoğan ABD’de Türk vatandaşlarının sevgisiyle karşılandı.

Birleşmiş Kentler ve Yerel Yö-
netimler Dünya Teşkilatı (UCLG) 
ve Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, Ka-
nada’da düzenlenen 6. Kentsel 
Ekonomi Forumu’na katıldı. Ka-
nada’nın Kitchener Belediyesi’nin 
ev sahipliğinde dünyanın farklı 
bölgelerinden belediye başkanları 
ve yerel liderlerin katılımıyla ger-
çekleştirilen forumun açılış otu-
rumunda konuşan Başkan Altay, 
sürdürülebilir ekonomik büyüme-
nin itici gücü olarak turizmin mu-
azzam potansiyelini ele alacakları 
foruma katılmaktan büyük mutlu-
luk duyduğunu belirterek, forumu 
organize eden Kitchener Belediye 
Başkanı ve UCLG Eş Başkanı Berry 
Vrbanovic’ teşekkür etti.

“YÜZLERCE YILLIK DOĞAL 
ALANLAR DAHA FAZLA EKONOMİK 

BÜYÜME İHTİYACINA KURBAN 
GİTMEKTEDİR”

Turizmin kalkınmanın en 
önemli güçlerinden birisi oldu-
ğunu vurgulayarak konuşmasını 
sürdüren Başkan Altay, “Küresel-
leşmenin yükselişi, ekonomilerin 
büyümesi ile birlikte belki de dün-
yada en çok büyüme kaydeden 
sektör konumundadır. Ancak bu-
rada her şey göründüğü kadar toz-
pembe değil. Turizm ya da başka 
bir ifadeyle turizmin kötü yönetimi 
ve aşırı turist yükü, birçok turistik 
destinasyonda yerel topluluklarla 
ziyaretçiler arasında çatışmalara 
yol açmaktadır. Tarihi alanlar aşırı 
kalabalık nedeniyle aşınmış du-
rumdadır ve yüzlerce yıllık doğal 
alanlar daha fazla ekonomik bü-
yüme ihtiyacına kurban gitmekte-
dir. Burada iki farklı durumla karşı 
karşıyayız. Turizm yerel ekonomi-
leri canlandırırken aynı zamanda 
arazi kullanımı üzerinde muazzam 
bir baskı uygulayıp kirliliğin art-

masına ve doğal habitatın zarar 
görmesine neden oluyor. Bununla 
beraber iklim değişikliğinin olum-
suz etkilerinin hızlanmasına sebep 
olan çevresel kaynakların da bo-
zulmasına yol açıyor” diye konuş-
tu.
“BİR AN ÖNCE HAREKETE GEÇEREK 

BİNDİĞİMİZ DALI KESMEYİ 
DURDURABİLİRİZ”

Turizmin küresel sera gazı 
emisyonlarının yaklaşık yüzde 
8’inden sorumlu olduğunu ve 
2030 yılına kadar küresel turist 
hareketlerinin yaklaşık 2 milyar 
kişiye ulaşmasının beklendiğine 
dikkat çeken Başkan Altay, “Sür-
dürülebilir şekilde seyahat et-
menin bir yolu olup olmadığını 
vurgulamamız gerekir. İnsanların 
ziyaret etmek istediği kaynakları-
mızı nasıl koruyabiliriz sorusuna 
verilebilecek cevap şudur: Bir an 
önce harekete geçerek bindiğimiz 
dalı kesmeyi durdurabiliriz” de-
ğerlendirmesinde bulundu.

BAŞKAN ALTAY TURİZMİN 
GELİŞMESİNDE YEREL HALKIN 

ÖNEMİNE DİKKAT ÇEKTİ

Turizmin dünyanın birçok 
noktasında ekonomik faaliyetlerin 
temel taşı olmaya devam ettiğini, 
büyüme ivmesinin daha da artır-
masının beklendiğini kaydeden 
Başkan Altay sözlerini şöyle sür-
dürdü: “Turizm gelişirken şehir 
aklı, bakım ve daha iyi bir yaşam 
arzusu gibi unsurlar bize rehberlik 
etmelidir. Ancak bu şekilde turiz-
min sürdürülebilir adil bir kalkın-
ma modeline katkıda bulunmasını 
sağlayabiliriz. Turizm sadece tu-
ristlerin yararına değil, aynı za-
manda halkımızın yaşamlarını ve 
geçim kaynaklarını iyileştirmenin 
de bir yoldur. Bu sebeple turizm 
politikalarını tasarlarken yerel hal-
kı da bu sürece dahil etmeliyiz. 
Uygun fiyatlı seçenekleri güvence 
altına almalı ve gündelik yaşamın 
bozulmasını önlemeliyiz. Bu dö-
nüşüm merkezinde iki kılavuz ilke 
yer almalıdır; çeşitlilik ve önemse-
me. Şehirler, onları sürdürülebilir 
turizm modeli bağlamında çekici 
hale getirecek bu ilkelere ve her 
şeyden önce yerel toplulukların 
gelişimine odaklanmalıdır” ifade-

lerini kullandı.
“İSRAİL, İNSALARI KATLEDERKEN 

TARİHİ, KÜLTÜREL 
MİRASI DA YOK EDİYOR”

Tarihi ve doğal değerleri koru-
manın en önemli yönteminin dünya 
üzerinde devam eden savaş ve çatış-
maları durdurmak için çaba göster-
mek olduğunun altını çizen Başkan 
Altay, “Özellikle Gazze ve Ukrayna 
başta olmak üzere dünyanın birçok 
noktasında devam eden savaşlar, 
on binlerce masum insanı hayattan 
koparırken birçok dini ve kültürel 
yapıyla eserin de yok olmasına sebe-
biyet vermektedir. İsrail, Filistin’de 
on binlerce insanı dünyanın gözü 
önünde katlediyor. Bununla birlikte 
pervasızca ve hedef göstermeksi-
zin bombalamalar düzenleyerek, 
masumlarla birlikte tarihi, kültürel 
yapıları ve mirası da yok etmekte, 
insanlığa ihanet etmektedir. Onlara 
göre onlardan olmayan hiçbir in-
san ve hiçbir değer var olmayı hak 
etmemektedir. Bizler bu gezegenin 
değerlerine sahip çıkacaksak, önce-
likle habis düşünceleri ve eylemleri 
yok etmenin çaresine bakmalıyız. 
Kısaca kültürel yok oluşu önlemek 
ve tarihi mirasları korumak için barış 
ve kardeşlik ikliminin yeniden tesis 
edilmesi şarttır” sözleriyle konuş-
masını tamamladı. “Sürdürülebilir 
Turizmin Finansmanı ve Yaşam Ka-
litesini Geliştirmek” teması altında 
gerçekleştirilen 6. Kentsel Ekonomi 
Forumu (UEF6), Birleşmiş Millet-
ler (BM) ve uluslararası ortaklarla 
iş birliği yaparak, kentsel yönetim, 
ekonomi ve kaynaklara yönelik ye-
nilikçi ve pratik çözümler yoluyla 
BM Sürdürülebilir Kalkınma Amaç-
larının (SKA) özellikle de SKA11'in 
-Sürdürülebilir Şehirler ve Toplu-
luklar- uygulanmasını hızlandırmayı 
amaçlamaktadır.  
n HABER MERKEZİ

‘İsrail insanlığa ihanet ediyor!’

Katil İsrail çocuk, yaşlı 
demeden vuruyor!

İsrail ordusunun Gazze Şeri-
di'nin farklı yerlerine düzenlediği 
saldırılarda çok sayıda Filistinli-
nin yaşamını yitirdiği, çok sayıda 
kişinin de yaralandığı bildirildi. 
Filistin resmi ajansı WAFA'nın 
haberine göre, İsrail savaş uçak-
ları Gazze Şeridi'nin güneyindeki 
Han Yunus şehrinin merkezinde 
Kellab ailesine ait bir evi bomba-
ladı. Saldırı sonucu yıkılan evin 
enkazından bir kişinin cenazesi 
ile çok sayıda yaralı çıkarılarak 
şehirdeki Nasır Tıp Kompleksi'ne 
nakledildi. Bu arada sağlık yetki-
lileri de İsrail savaş uçaklarının 
Han Yunus şehrinin doğusunda-
ki gümrük kontrol bölgesinde de 
bir evi bombalaması sonucu çok 
sayıda kişinin öldüğünü ve yara-
landığını bildirdi. Sağlık yetkilile-
ri, enkaz altında hala çok sayıda 
kişinin kayıp olduğunu ifade etti. 
İsrail savaş uçağı Gazze Şeridi'nin 
kuzeyinde bulunan Cibaliya Mül-
teci Kampı'ndaki El-Yefaviyye 
Caddesi'nde bir evi hedef aldı. 
Ambulans ve kurtarma ekipleri, 
saldırı sonucu hayatını kaybeden 
1 kadının cenazesi ile 9 yaralıyı 
yıkılan evin enkazından çıkardı. 
İsrail savaş uçağının Cibaliya ka-
sabasında Es-Sehhar ailesine ait 
bir evi bombalaması sonucu da 
çok sayıda kişi yaralandı. Cibali-
ya'daki saldırılarda ölen ve yara-
lananların hepsi Cibaliya Mülteci 

Kampındaki Şehit Kemal Advan 
Hastanesi'ne nakledildi. İsrail or-
dusu işgal altındaki Batı Şeria'da 
bazı kent ve beldelere baskınlar 
düzenledi

Öte yandan İsrail ordusu, 
işgal altındaki BatıŞeria'da bazı 
kent ve beldelere baskın düzen-
ledi, çok sayıda Filistinliyi gözal-
tına aldı. Görgü tanıklarından 
alınan bilgiye göre, İsrail asker-
leri El-Bire ve El-Halil kentleri-
ne, Ramallah'ın batısındaki Safa, 
Nablus'un batısındaki Beyt Maa 
beldelerine baskınlar düzenledi 
ve bu bölgelerde birçok eve zorla 
girdi. İsrail askerleri baskın sıra-
sında aralarında eski tutukluların 
da bulunduğu en az 5 Filistinliyi 
gözaltına aldı. İsrail güçleri, Safa 
beldesinde de 17 Eylül'den bu 
yana gözaltında bulunan Filistin-
li Ganim Alkam'ın dükkanlarını 
ve matbaasını basarak, havaya 
uçurdu. Batı Şeria'nın güneyin-
deki El-Halil kentinde çok sayı-
da beldeye de İsrail askerlerin-
ce baskınlar düzenlendi ve çok 
sayıda Filistinli gözaltına alındı. 
İsrail güçleri ayrıca Cenin ken-
tine ve Cenin Mülteci Kampı'na 
18 saat süren baskının ardından 
bölgeden çekildi. İsrail ordusuna 
ait buldozerler bölgede altyapıya 
zarar verirken, İsrail askerleri de 
bölgede 6 Filistinliyi gözaltına 
aldı.   n AA
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Türkçe Konuşan Ülkeler Satranç Birliği kurulduz

Türkiye Satranç Federasyonunun 
(TSF) açıklamasına göre, 45. Dünya 
Satranç Olimpiyatı'nın düzenlendiği 
Macaristan'ın başkenti Budapeş-
te'de FIDE Genel Kurulu da yapıldı. 
TSF'nin FIDE'ye sunduğu mektupla 
birliğin kurulmasına ilişkin öneri, 
genel kurul gündemine alındı. Açık-

lamada görüşlerine yer verilen TSF 
Başkanı Gülkız Tulay, yaklaşık 2 yıllık 
yoğun çabanın sonucunda, FIDE Ge-
nel Kurulunda alınan kararla Türkçe 
Konuşan Ülkeler Satranç Birliğinin 
kurulduğunu belirterek, "Böyle bir 
organizasyonun kurulmasına ön 
ayak olduğumuz için Türkiye ve Türk 

satrancı adına gurur duyuyorum. Çok 
mücadele ettik. Başarıya da ulaştık. 
FIDE'de yoğun bir destekle kabul 
edilen bu karar tüm Türk dünyası için 
çok önemli. Kurucu ülke olmaktan da 
onur duyuyoruz. Artık birbirimize güç 
vereceğimiz, dünyada destekleyece-
ğimiz bir birliğimiz var. Diplomatik 
bir zafer diyebiliriz." ifadelerini kul-
landı. Birliğin kurulmasında emeği 
geçen herkese teşekkür eden Tulay, 
şunları kaydetti: "Gençlik ve Spor Ba-
kanlığımızla yürüttüğümüz çalışma-
nın bugün sonuçlanmış olmasından 
memnunum. Bundan dolayı Gençlik 
ve Spor Bakanımız Sayın Osman Aş-
kın Bak'a çok teşekkür ediyorum. Bu 
birliğin kurulmasıyla satranç sporu 
Türk dünyasında daha güçlü bir şe-

kilde temsil edilecektir. Bu gelişme 
hem Türk dünyası hem de satranç 
sporu için tarihi bir adımdır. Birliğin 
kurulması, satranç kültürünün ortak 
bir paydada buluşarak daha geniş kit-
lelere yayılmasına katkı sağlayacak, 
özellikle genç satranç sporcularımı-
zın uluslararası alanda daha fazla 
deneyim kazanmalarına olanak su-
nacaktır. Türkçe konuşan ülkeler ara-
sındaki beraberliği ve dayanışmayı 
güçlendirecek bu birliğin, satranç 
sporunun gelişimine büyük katkılar 
sunmasını diliyorum." Türkçe Konu-
şan Ülkeler Satranç Birliği Türkiye, 
Azerbaycan, Kazakistan, Kırgızistan, 
Özbekistan ve Türkmenistan'dan 
oluşuyor. Bu birliğin kurulmasıyla, 
Türkçe konuşulan ülkelerde satran-

cın geliştirilmesi ve sosyal projele-
rin hayata geçirilmesi amaçlanıyor. 
Türkçe Konuşan Ülkeler Satranç Bir-
liği, bünyesinde yürütülecek her türlü 
proje için müzakere faaliyetlerini 
oluşturarak, koordineli biçimde ya-
tırım ve dağıtımını organize edecek. 
Bu birliğin kurulması, aynı zamanda 

Türkçe'nin, FIDE'de kullanılan res-
mi dillere eklenmesinde önemli bir 
adım olacak.Azerbaycan'da, geçen 
yıl 7-10 Kasım tarihlerinde düzenle-
nen Türk Devletleri Teşkilatı Gençlik 
ve Spordan Sorumlu Bakanlar Top-
lantısı'nda, Türk Dünyası Satranç Bir-
liği kurulması kararı alınmıştı.   n AA

UEFA Avrupa Ligi’nde 
heyecan 9 maçla başladı

UEFA Avrupa Ligi'nin bu sezon 36 takımla oynanacak lig forma-
tında 2024-2025 sezonu ilk hafta maçlarıyla başladı. Galatasaray, 
sahasında Yunan ekibi PAOK'u 3-1 mağlup etti. Fenerbahçe'nin ra-
kiplerinden Manchester United ile Twente ilk haftada karşı karşıya 
gelirken, taraflar sahadan birer puanla ayrıldı. Twente aynı zamanda 
ligin son haftasında Beşiktaş'ı konuk edecek. Siyah-beyazlıların raki-
bi olan Bodo/Glimt, turnuvanın favorilerinden Porto'yu 3-2 yenmeyi 
başardı. Galatasaray'ın rakiplerinden Elfsborg ve Dinamo Kiev, tur-
nuvaya mağlubiyetle başlayan ekiplerden oldu. Fenerbahçe'nin 4 ve 
5. haftalarda karşılaşacağı rakipler AZ Alkmaar ve Slavia Prag ise ilk 
maçlarında galibiyete uzandı. UEFA Avrupa Ligi'nde oynanan maçlar 
ve alınan sonuçlar şöyle: AZ Alkmaar - Elfsborg: 3-2, Bodo/Glimt - 
Porto: 3-2 , Manchester United - Twente: 1-1, Galatasaray - PAOK: 
3-1, Dinamo Kiev - Lazio: 0-3, Ludogorets - Slavia Prag: 0-2, Mi-
dtjylland - Hoffenheim: 1-1, Nice - Real Sociedad: 1-1, Anderlecht 
- Ferencvaros: 2-1.”   n İHA

Kulüpler Birliği Başkanı Ali Koç, Tür-
kiye Futbol Federasyonu yöneticileri ile 
yapılan toplantının ardından, “Ekonomik 
sağlığa kavuşmak adına kulüplerin hazır-
ladığı bundan sonraki 5 yıllık yol haritasını 
federasyonumuzla paylaştık. Bu bir tas-
lak çalışma ama bunun önemlisi federas-
yonla beraber çalışacağız” dedi. Kulüpler 
Birliği Vakfı ve Türkiye Futbol Federasyo-
nu yönetimi, Riva’da yapılan toplantıda 
bir araya geldi. Toplantıya TÜMOSAN 
Konyaspor’u temsilen AS Başkan Hamdi 
Parmak katıldı  Toplantıda Konyaspor, 
hakem atamalarının daha makul ve man-
tıklı bir çerçevede yapılması gerektiğine 
dikkat çekti.  Ayrıca Türkiye Kupası gelir-
lerinin yetersiz olduğunu ve bu durumun 
kulübün masraflarını karşılamadığını dile 
getirdi.  Toplantının ardından Kulüpler 
Birliği Başkanı Ali Koç, basın mensupla-
rına açıklamalarda bulundu. Olağanüstü 
bir toplantı olmadığını dile getiren Ali Koç, 
“Son yaptığımız toplantıdan sonra üstün-
de çalışmaya karar verdiğimiz konular 
üzerine çalışıp, bizim talebimiz üzerine 
gerçekleştirilen bir toplantıydı. Teknik bir 
toplantıydı. Ekonomi konusunda futbol 
büyük sıkıntıda. Bunu siyasetçilerimizle 
yaptığımız gibi federasyonumuzla da 
konuştuk. Son 5 yılda Türk futbolunda 
neler yaşandı ve nereden nereye geldiği-
mizin üstünden geçtik. Ekonomik sağlığa 
kavuşmak adına kulüplerin hazırladığı 
bundan sonraki 5 yıllık yol haritasını fede-
rasyonumuzla paylaştık. Bu bir taslak ça-
lışma ama bunun önemlisi federasyonla 
beraber çalışacağız. Bunun için ekim 
ayında bir ekip oluşturacağız. Yıl sonuna 
kadar ilk tespitlerimizi yapmak üzere bir 

çalışma grubu başlatacağız. Çünkü Türk 
futbolu ekonomik açıdan her geçen gün 
sürdürülemez hale geliyor. Bunun so-
rumlularının sadece yöneticiler, kulüpler 
değil kulüplerin tamamen dışında olan 
ekonomik sebeplerden kaynaklandığını 
bir kez daha anlattık” diye konuştu.

“YAYIN GELİRLERİNİ 
ARTIRABİLMEMİZ İÇİN KORSAN 
KONUSUNA EĞİLMEMİZ LAZIM”
Yayın geliri konusunda da konuştuk-

larına değinen Başkan Koç, “Bazı yerler 
kulüpleri, kulüp yöneticilerini olağan 
şüpheliler olarak görüyor. Ancak yayın 
gelirlerinin bu kadar düşmesi, vergilerin 
15’ten 40’a çıkması, kurun bu kadar çık-
ması, enflasyonun artması bunlar kulüp-
lerin sorumluluğunda olan konular değil 
ama en çok kulüpleri etkiliyor. Bunları 
anlattık. Bunların içinden nasıl çıkabile-
ceğimizi üzerine istişarelerde bulunduk. 
Yayın gelirlerini artırabilmemiz için kor-
san konusuna eğilmemiz lazım. Yasa 
çıktı mı? Çıktı. Yayıncı kuruluş korsan 
bir mekanizma tespit ettiği zaman onu 
engelleyecek mekanizma da var. Ama 

halihazırda en hızlı 37 dakikada engel olu-
nabiliyor. Averaj 70 ila 90 dakika. Zaten 
maç 90 dakika. En uzun da 100 dakika. 
Tabii bunun önüne geçilmesi için 2 tane 
daha adıma ihtiyacımız var. Birincisi acil 
bir şekilde cezaların artırılması lazım. 
Daha da önemlisi servis sağlayıcıların 
bir teknoloji yatırımı yapıp bunun önüne 
geçmesi. 2027 yılında ihale var. 2026 yı-
lında çalışmamız lazım ki ihaleyi en iyi şe-
kilde yapabilelim. Spor Toto gelirlerimiz 
10 senede oransal olarak 100 kat azaldı. 
Ama pasta ciddi anlamda büyüdü” ifade-
lerini kullandı.

“TFF’NİN BİZE YAPTIĞI 
SUNUMDA KÜÇÜK DİLİMİZİ 

YUTTUK DİYEBİLİRİZ”
Toplantıda ele alınan diğer konular 

ile ilgili de bilgiler veren Koç, “Federasyon 
sponsorlukları, fon kesintileri, yayın geliri 
kesintilerini konuştuk. MHK yapısı ile ilgili 
konuştuk. MHK Başkanımız çok tatmin 
edici bir sunum yaptı. MHK konusunda 
Kulüpler Birliği ile federasyonumuz birlik-
te çalışma konusunda prensipte mutabık 
kaldık. Kulüplerin en azından bu sezonun 

ilk yarısı için sabırlı olmaları lazım. E-bilet 
ihalesini konuştuk. Seneye yeni bir siste-
me geçiliyor. Yapılmış bir altyapı anlaş-
ması var. O bugün yarın imzalanacak. 
Kulüpler de istedikleri biletleme firmasıyla 
çalışmakta özgürler. Stadyumlarda ayak-
ta taraftar konusunu istişare ettik. Bu Av-
rupa’da bir çok ülkede yapılıyordu ancak 
UEFA maçlarında yapılmıyordu. İlk defa 
bu sene UEFA 5 ülkede ayakta seyirci ko-
nusunu hayata geçiriyor. İçişleri Bakanlığı 
ile ilgili bazı taleplerimizi konuştuk. Yakın 
zamanda bakanlığımız futbolun güvenliği 
için çok önemli bir toplantı yaptı. Faydalı 
bir toplantı oldu. Sayın bakanımıza teşek-
kür etmek istiyorum. Federasyonun bize 
yaptığı sunumlar vardı. Detaya girmem 
doğru olmaz ama kısacası bu sunumda 
küçük dilimizi yuttuk diyebiliriz. Finansal 
fair-play ile ilgili konuları konuştuk. Türk 
futbolu açısından çok faydalı bir toplantı 
olduğunu size söyleyebilirim” şeklinde 
konuştu.

“TÜRK TAKIMLARI 
İNŞALLAH GİDEBİLDİKLERİ YERE 

KADAR GİDERLER”
Son olarak bu sezon Avrupa kupala-

rında mücadele edecek Türk takımlarına 
başarılar dileyen Ali Koç, “Öncelikle Allah 
yolumuzu açık etsin. Yaz aylarındaki play-
off maçlarında geçen seneki kadar puan 
kazanamamıştık. Ama şimdi 4 takımız. 
Şansımız bol olsun. İnşallah alabildiğimiz 
kadar puan alırız. Yepyeni bir sisteme ilk 
defa adım atıyoruz. Bizler de nasıl olaca-
ğını tam bilmiyoruz. Çok değişik bir sis-
tem ama Türk takımları inşallah gidebil-
diği yere kadar giderler” diyerek sözlerini 
tamamladı.    n İHA

Kulüpler Birliği Başkanı Ali Koç, Federasyon yetkililerin kendilerine bir sunum yaptığını belirterek "Kendileri bunu açıklayacaktır ama kı-
sacası küçük dilimizi yuttuk diyebiliriz bu konuda. Kendi çektikleri fotoğrafı anlattılar, biz de etkilendik o fotoğraftan." ifadelerini kullandı

Trendyol Süper Lig'de 7. hafta heyecanı
Trendyol Süper Lig’de 7. hafta heyecanı bu-

gün oynanacak Sivasspor - RAMS Başakşehir 
maçıyla başlayacak. Trendyol Süper Lig’de 7. 
hafta heyecanı bugün, 28 Eylül Cumartesi, 29 
Eylül Pazar ve 30 Eylül Pazartesi günü oynana-
cak maçlarla yaşanacak. Haftanın açılış müca-
delesinde yarın Sivasspor, RAMS Başakşehir'i 
ağırlayacak. Lider Galatasaray, ligin 7. haftasın-
da cumartesi günü Kasımpaşa'yı konuk edecek. 
Fenerbahçe ise pazar günü deplasmanda Antal-
yaspor ile karşı karşıya gelecek. Hafta 30 Eylül 
Pazartesi günü yapılacak Kayserispor - Beşiktaş 
müsabakasıyla sona erecek. Haftanın BAY geçen 
takımı ise Hatayspor olacak. Süper Lig’de 7. haf-
tanın programı şöyle:  n SPOR SERVİSİ

20.00 Sivasspor RAMS Başakşehir Çağdaş Altay

20.00 Sivasspor RAMS Başakşehir Çağdaş Altay
16.00 Samsunspor Göztepe Mehmet Türkmen
19.00 Galatasaray Kasımpaşa Oğuzhan Çakır
19.00 Corendon Alanyaspor Çaykur Rizespor Abdullah Buğra Taşkınsoy

16.00 Trabzonspor Konyaspor Halil Umut Meler

16.00 Eyüpspor Gaziantep FK Arda Kardeşler
19.00 Antalyaspor Fenerbahçe Cihan Aydın
19.00 Bodrum FK Adana Demirspor Turgut Doman

20.00 Kayserispor Beşiktaş Atilla Karaoğlan

CUMA

CUMARTESİ

PAZAR

PAZARTESİ

Filistin, İsrail'in men edilmesini bekliyor

Filistin Futbol Federasyonu 
(PFA), İsrail'in uluslararası futbol-
dan men edilmesi için yaptıkları 
başvuruyla ilgili FIFA'dan bağımsız 
bir hukuki değerlendirme aldık-
larını duyurdu. PFA'dan yapılan 
açıklamada, FIFA'nın konuyla ilgili 
tarafsızlığının takdir edildiği belir-
tilirken, sürecin adil sonuçlana-
cağına güvenildiğinin altı çizildi.
PFA, FIFA'nın 3 Ekim'deki nihai 
kararını sabırsızlıkla bekledikle-
rini duyururken, 3 Ekim'de İsra-
il'in uluslararası futboldan men 
edilmesini beklediklerini açıkladı.

Açıklamada, Filistin'de futbolu 
geliştirmek ve teşvik etmek için 
FIFA tüzük ve yasalarında yer alan 
hakların savunmaya devam edile-
ceğine de vurgu yapılırken, kararın 
Filistin futbolu ve sporcuları için 
adalet ve eşitliği getireceğine ina-
nıldığına da değinildi.PFA, geçen 
nisan ayında FIFA'ya ilettiği yazılı 
başvuruda, 7 Ekim'den bu yana 
İsrail'in düzenlediği saldırıların yol 
açtığı insan hakları ihlalleri ile İsrail 
liginde yaşanan ayrımcılık ve ırkçı-
lığa karşı gerekli adımları atmadığı 
gerekçesiyle İsrail Futbol Fede-

rasyonunun FIFA üyeliğinin sona 
erdirilmesini talep etmişti.Filistin 
Gençlik ve Spor Yüksek Konseyi 
Başkanı Cibril er-Rucub, geçen 
mayıs ayında yaptığı açıklamada, 
PFA'nın İsrail'in ihracı için FIFA'ya 
yaptığı başvuruyu geri çekmeleri 
için İsrailli yetkililer tarafından teh-
dit edildiklerini söylemişti.İsrail'in 
7 Ekim 2023'ten bu yana Gazze 
Şeridi'ne düzenlediği saldırılarda 
hayatını kaybedenlerin sayısının 
41 bin 495'e, yaralı sayısının da 96 
bin 6'ya yükseldiği kaydedildi.  
n AA

Hamdi Parmak Ali Koç

Kücük dilimizi yuttuk



Bisikletin turizmdeki pay arttı
Türkiye Bisiklet Federasyonu Başkanı 
Emin Müftüoğlu, Cumhurbaşkanlığı Bisik-
let Turu, Antalya Bisiklet Turu ve İstanbul 
Bisiklet Turu gibi üst klasman yarışlarla 40 
milyar Dolar üzerinde pazar payına sahip 
bisiklet turizminden Türkiye’nin aldığı pa-
yın her geçen gün artığını söyledi. Türkiye 
Bisiklet Federasyonu Başkanı Emin Müf-
tüoğlu, TRT Spor’un konuğu oldu. Başkan 
Müftüoğlu, bisikletin Türkiye'deki gelişimi 
ve gelecek hedeflerine dair açıklamalarda 
bulundu.

“BİSİKLETE BİR BÜTÜN OLARAK 
BÜYÜK PENCEREDEN BAKMAMIZ 

GEREKİYOR”
Bir spor dalının ülkelerde gelişimi ve kül-
tür haline gelmesinin uzun zaman aldığını 
belirten Başkan Müftüoğlu, “20 yıl önce 
bisiklet sporu için yola çıktığımızda bunu 
bilerek ve planlayarak başladık. Bisiklete 
bir bütün olarak büyük pencereden bak-
mamız gerekiyor, bu sayede geldiğimiz 
noktayı daha iyi görebiliriz. Sadece pro-
fesyonel spor olarak değil, amatörlere ve 
günlük hayatında spor yapan vatandaşlara 
ne kadar ulaşabildiğimiz de çok önemli. 
Başlıklar halinde incelersek daha anlaşılır 

olabilir. Öncelikle bisikleti biz profesyonel 
yarışlar, amatör yarışlar, ulaşım aracı, 
bisiklet sektörü, bisiklet aracılığı ile ülke 
tanıtımı, bisiklet turizmi, tesisler, bisiklet 
takımları başlıklarına bütün olarak ele 
aldık ve geldiğimiz noktada hepsinde ba-
şarılı olduk” ifadelerini kullandı.
“BİSİKLET TURİZMİNDEN ALDIĞIMIZ 

PAY HER GEÇEN GÜN ARTIYOR”
Emin Müftüoğlu, dünyada en fazla pro-

fesyonel bisiklet yarışı yapan ülkelerden 
birinin Türkiye olduğuna dikkat çekerek, 
“2014 yılında başlatılan amatörlerin ya-
rışları 150, 200 kişilerden bin, bin 500 
katılımlı yarışlar haline geldi. Artık dünya 
markaları taşıyan yarışlar oluştu. Hızla 
artan bisiklet yolları ile birçok ilimizde 
ulaşım aracı olarak kullanılmakta. Artan 
bisiklet kullanımı ve yarışlar sektörde bü-
yük bir canlanma sağladı. Dünyanın en bü-

yük fabrikalarından birisi artık ülkemizde. 
Cumhurbaşkanlığı Bisiklet Turu, Antalya 
Bisiklet Turu ve İstanbul Bisiklet Turu gibi 
üst klasman yarışlar ve canlı yayınlarla 
ülkemizin en güzel yerleri yıllardın dünya 
televizyonlarında. Dünyada 40 milyar Do-
lar üzerinde pazar payına sahip bisiklet 
turizminden aldığımız pay her geçen gün 
artıyor” şeklinde konuştu.

“GÜZEL BİR TAKIM ÇALIŞMASI 

GERÇEKLEŞTİRDİK”
Ekip çalışmasıyla güzel işler yaptıklarını 
ve uzun vadedeki hedeflerine de ulaşmak 
istediklerini dile getiren Müftüoğlu, “Ve-
ledrom, bisiklet yolları ve BMX parkları 
yapıldı. Tarihte ilk kez 4 kıta takımımız ve 
bu takımları finanse eden sponsorlarımız 
var. 20 yıl önce bunların tamamı hayaldi. 
Bu sadece benim başarım değil şüphe-
siz. Bakanlıklarımızla, sektörle ve camia 

ile çok verimli çalışmalarımız oldu. 20 
yıl içerisinde çok değerli arkadaşlardan 
ekipler kurduk. Güzel bir takım çalışması 
gerçekleştirdik. Buna devam etmek ve 
uzun süre önce koyduğum hedefime kendi 
adıma ulaşmak istiyorum ki bizden sonra 
görevi devredeceğimiz arkadaşlar da bu 
yol haritasına sahip çıksınlar” diye konuş-
tu.   n İHA

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY A.Ş. 6 6 0 0 20 5 15 18        
2.FENERBAHÇE A.Ş. 6 4 1 1 14 5 9 13
3.BEŞİKTAŞ A.Ş. 5 4 1 0 11 4 7 13
4.SAMSUNSPOR A.Ş. 6 4 0 2 7 3 4 12
5.BAŞAKŞEHİR 5 3 1 1 11 7 4 10
6.GÖZTEPE A.Ş. 5 2 3 0 8 3 5 9
7.İKAS EYÜPSPOR 6 2 3 1 9 6 3 9
8.TÜMOSAN KONYASPOR 6 2 2 2 6 7 -1 8
9.NET GLOBAL SİVASSPOR 6 2 2 2 5 6 -1 8
10.ANTALYASPOR A.Ş. 6 2 2 2 9 12 -3 8
11.KASIMPAŞA A.Ş. 6 1 3 2 6 8 -2 6
12. ALANYASPOR 6 1 3 2 6 9 -3 6
13.SİPAY BODRUM FK 6 2 0 4 5 9 -4 6
14.TRABZONSPOR A.Ş. 5 0 5 0 3 3 0 5
15.GAZİANTEP 5 1 1 3 4 7 -3 4
16.ÇAYKUR RİZESPOR A.Ş. 6 1 1 4 3 14 -11 4
17.BELLONA KAYSERİSPOR 5 0 3 2 5 9 -4 3
18.ATAKAŞ HATAYSPOR 6 0 2 4 4 10 -6 2
19.ADANA DEMİRSPOR A.Ş. 6 0 1 5 5 14 -9 11

SÜPER LİG  2024-2025
PUAN DURUMU

Konyaspor liderliği devraldı
TFF Gelişim Ligleri U19 Elit A Grubunda 6. hafta 

müsabakaları oynandı. TÜMOSAN Konyaspor deplas-
manda Antalyaspor ile karşılaştı. Yeşil-beyazlılar Hasan 

Subaşı Tesisleri’nde oynanan maçta rakibini Emre Avan 
ve Tuncay Elgün’ün attığı gollerle 2-0 mağlup etti. Lider 
Galatasaray ise Sivasspor’a deplasmanda 3-2 yenildi. 

TÜMOSAN Konyaspor’un gençleri bu galibiyetle puanını 
16’ya çıkararak liderlik koltuğuna oturdu..
n SPOR SERVİSİ

‘3 puana talibiz’

Keyta: Umarım 3 puanla dönen biz oluruz

TÜMOSAN Konyaspor'da teknik direktör Ali Çamdalı, deplasmanda karşılaşacakları Trabzonspor maçı öncesi gerçekleşen antren-
manda açıklamalarda bulundu. Çamdalı, Trabzonspor maçının zor bir deplasman olduğunu ve her 3 puana talip olduklarını belirtti 

TÜMOSAN Konyaspor'da teknik 
direktör Ali Çamdalı, deplasmanda 
karşılaşacakları Trabzonspor maçı 
öncesi gerçekleşen atrenmanda 
açıklamalarda bulundu. Çamdalı şu 
ifadeleri kullandı, “İlk günden beri bir 
hayalimiz üzerinden işleyiş yapmaya 
başladık. Bu neydi? Konyaspor’un 
alışagelmiş oyununu biraz daha ge-

liştirebilmek. Bunları ilk üç maçta bir 
nevi yaptığımızı düşünüyorum. Bod-
rum maçı sonrası genel anlamda bir 
değerlendirme yaptık. 3 maçta yeni-
len 7 gol vardı. Hayalimizdeki oyun-
dan ziyade biraz ihtiyaç olan oyuna 
döndük. Buna da Kayserispor maçıy-
la başladık. Kayseri maçında tabii ki 
istediğimize ulaşamadık. Neticesinde 
Samsun’da alınan bir galibiyet var. 3 
maçtır gol yemeyen bir Konyaspor 
var. 3 maçta alınan 5 puan var.  Ben-
ce bu da çok değerli. Ama dediğim 
gibi hayalimizden öte ihtiyaç oyu-
nuna biraz dönüş yapmış bulunduk 
o süreçte.  Sivasspor maçında iste-
diğimiz bir oyun planı vardı, Sivas’ın 
eksikleri vardı. Amacımız kafadan 
gol bulmaktı. Sivas savunma ağırlıklı 

düşünen bir takımdı, amacımız ilk 
dakikalarda gol bulmaktı.” diye 
konuştu. 

‘İSTİFA SESLERİNİ 
ANLAYIŞLA 

KARŞILIYORUM’
Konyaspor Teknik Direk-

törü Ali Çamdalı, taraftarlar 
tarafından kendisine taraftar 

tarafından istifa söylemlerine ilişkin 
açıklamada bulundu. Çamdalı, “Ba-
zen bu ufak tefek istifa seslerini ben 
algılayabiliyorum ve anlayışla karşılı-
yorum. Alınmıyorum, tedirginliklerini 
anlamaya çalışıyorum. Sonuçta onlar 
bizim taraftarımız. İlerleyen süreçte 
bu tedirginliklerin kalkacağını düşü-
nüyorum. Futbolcu arkadaşlarımızla 
doğru yolda olduğunu inanıyorum 
ve düşünüyorum.  Umarım en hızlı 
şekilde tekrar galibiyet serisine baş-
layıp taraftarımızı mutlu ederiz. Ça-
lışmalarımıza bu doğrultuda devam 
ediyoruz. " ifadelerini kullandı. 

‘ASLA BİR SAYGISIZLIK 
SÖZ KONUSU DEĞİL’ 

Sosyal medyada Kayserispor 
maçı sonrası elleri cebinde açıkla-
ma vermesi nedeniyle dikkat çeken 
Çamdalı konuya ilişkin, "Çok sosyal 
medyayı kullanmıyorum.  Bana ula-
şan bir şey vardı. Bunun üzerinde 
durmazsam rahatsızlık duyarım. 
Çünkü ben kendimi biliyorum. Belki 
herkes beni dışarıda tanımayabilir. 
Kayserispor maçı sonrası ellerim 
cepte bir görüntü paylaşıldı. Bu be-

nim Kayserispor maçıyla alakalı bir 
davranışım değildi. Bu benim önce-
den gelen bir alışkanlığım yoksa asla 
bir saygısızlık söz konusu değil. Beni 
tanıyanlarda iyi bilir. Nasıl bir yapıda 
nasıl bir insan olduğumu. Asla kim-
seye saygısızlık gibi bir durum söz 
konusu olamaz. " dedi

‘TRABZONDAN İSTEDİĞİMİZ 
SONUÇLA DÖNMEK İSTİYORUZ’

Güçlü bir kadro ve yeni bir teknik 
direktöre sahip bir takıma karşı Pa-
zar günü mücadele edeceklerini ifade 
eden Çamdalı, “Çok güçlü bir takıma 
karşı zor bir maç bizi bekliyor. Trab-
zonspor da bu maçı çıkış maçı olarak 
görüyor. Bizim de deplasman karne-
miz fena görülmüyor. Bodrumspor’u 
yol kazası sayarsak, üç maçta alınan 
iki tane galibiyet var.  En iyi şekilde 
hazırlanıp en güçlü yanlarını zayıf 
yanlarını analiz edip bu futbolcu 
arkadaşlara aktarmaya çalışıyoruz. 
Trabzon’dan istediğimiz sonuçla 
dönüp, Eyüpspor maçı ile birlikte iç 
saha şansızlığımızı kırar yolumuza 
devam ederiz. Her 3 puana talibiz." 
diye konuştu.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

TÜMOSAN Konyaspor’un 
forveti Hamidou Keyta, 
antrenman öncesi basın 
mensuplarına açıklamalar-
da bulundu. Trabzonspor 
maçından 3 puan ile dönen 
tarafın kendileri olmasını 
umut ettiğini belirten Keyta, 
konuşmasını şöyle sürdür-
dü, “Trabzonspor maçının 
hazırlıklarına devam ediyo-
ruz. Biraz önce video analiz 
toplantısını bitirdik. Umarım 
3 puanla dönen biz oluruz. 
Maçları da kazanarak daha 
güzel atmosferlerle birlikte 
olacağız.  Konya’da ilk izle-
nimim çok iyi. Beni burada 
çok sıcak ve samimi olarak 
karşıladılar. Bunun için çok 
teşekkür ediyorum Konya’ya. 
Umarım maçları da kazana-
rak daha çok ve daha güzel 
atmosferle birlikte olacağız." 
ifadelerini kullandı.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konyaspor taraftarı takımını 
yalnız bırakmayacak

TÜMOSAN Konyaspor’un ateşli taraftarı Nalçacılılar Grubu, 
takımını Trabzon’da da yalnız bırakmayacak.  Yapılan açıklama-
da, zorlu mücadele için Trabzon'a gidileceği, 130 TL olan maç 
biletini Passolig kartına tanımlatan herkese organizasyonun üc-
retsiz olacağı belirtildi. Deplasman için Cumartesi gecesi saat 
22.00'de Nalçacılılar Taraftarlar Derneği önünden hareket edile-
ceği ifade edildi.   n SPOR SERVİSİ

Aliağa FAŞ Maçına 
Batuhan Bayar atandı

Nesine 3. Lig'in 4. hafta müsabakalarında görev yapacak 
olan hakemler ve yardımcıları belirlendi. Nesine 3. Lig'in 4. 
Haftasında oynanacak olan Aliağa FAŞ - Yapalı İnşaat 1922 Kon-
yaspor maçının hakemi belli oldu.  Maçı İstanbul bölgesi hakemi 
Batuhan Bayar yönetecek. Bayar’ın yardımcılarını Osman Kork-
maz ve Mustafa Soner Yüce yapacak. Maçın dördüncü hakemi 
Kadir Akpınar olurken Gözlemci Ali Şalk, Federasyon Temsilcisi 
Aydın Balkanlı, Korkut Ali Ferah.   n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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